
ΙΟΥΛΙΟΣ 2020 1™˘ÓÙ·ÍÈÔ‰ÔÙÈÎfi˜
¶§HPøMENO

TE§O™

T·¯. °Ú·ÊÂ›Ô
KEM¶A£

AÚÈıÌfi˜ Õ‰ÂÈ·˜
3924

E§TA
Hellenic Post

AP. ºY§§OY 167 ñ ºEBPOYAPIO™ 2020 ñ °PAºEIA: BEPANZEPOY 13 A£HNA, T.K. 106 77 ñ TH§. 210 3847811, FAX: 210 3847812 ñ E-mail: sselta@otenet.gr

EºHMEPI¢A TOY ¶ANE§§HNIOY ™Y§§O°OY ™YNTA•IOYXøN E§TA ñ ¢IANEMETAI ¢øPEAN

A°øNA™ KK ÏÏ ÈÈ ÎÎ   ÛÛ ÙÙ ÔÔ   ÛÛ ¿¿ ÈÈ ÙÙ ::
ww ww ww .. pp ss ss ee ll tt aa .. gg rr

MÂ ÌÈ· M·ÙÈ¿

™˘ÌÌÂÙÔ¯‹ ÛÂ ™˘ÏÏ·ÏËÙ‹ÚÈ·
Î·È ÎÈÓËÙÔÔÈ‹ÛÂÈ˜

™∂§. 2 & 4

¶·Ú¤Ì‚·ÛË ÁÈ·
ÙÔ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎfi ÙÔ˘ ∂§∆∞

™∂§. 2

™˘Ó¤ÓÙÂ˘ÍË ∆‡Ô˘
ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi

™∂§. 3

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜ «¤ÎÔ„Â»
ÙËÓ ÚˆÙÔ¯ÚÔÓÈ¿ÙÈÎË ›Ù·

™∂§. 4

æ‹ÊÔ ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
¤‰ˆÛÂ Ë °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË

™ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· ÙÔ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜

EK§O°E™ ME KA§¶E™ A¶OºA™I™AN OI ™YNA¢E§ºOI

∂ÈÎÚfiÙËÛË ÙˆÓ ÂÚ·ÁÌ¤ÓˆÓ ÙË˜ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË˜ Î·È Ë¯ËÚfi Ì‹Ó˘Ì· Â·ÓÂÎÏÔÁ‹˜

ÙÔ˘ ∂ÓˆÙÈÎÔ‡ æËÊÔ‰ÂÏÙ›Ô˘ (ÏÂÈÔ„ËÊ›·
ÛÙÔ ¢.™.) ÛÙÈ˜ ÂÂÚ¯fiÌÂÓÂ˜ ÂÎÏÔÁ¤˜, ‹Ù·Ó
Ù· ‚·ÛÈÎ¿ Û˘ÌÂÚ¿ÛÌ·Ù· Ô˘ ÚÔ¤Î˘„·Ó
·fi ÙË °ÂÓÈÎ‹ ∂ÎÏÔÁÔ·ÔÏÔÁÈÛÙÈÎ‹ ™˘Ó¤-
ÏÂ˘ÛË, Ë ÔÔ›· ‰ÈÂÍ‹¯ıË ÛÙÈ˜ 20 ºÂ‚ÚÔ˘-
·Ú›Ô˘ 2020. 

∏ ¿ÚÚËÎÙË Û¯¤ÛË ÂÌÈÛÙÔÛ‡ÓË˜ Ô˘
¤¯ÂÈ ‰ËÌÈÔ˘ÚÁËıÂ› ·Ó¿ÌÂÛ· ÛÙË ¢ÈÔ›ÎËÛË
Î·È ÛÙ· Ì¤ÏË ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘, ·Ú·Ì¤ÓÂÈ
·ÎÏfiÓËÙË Î·È ÈÔ ÈÛ¯˘Ú‹ ·fi ÔÙ¤, Î¿ÙÈ
Ô˘ ÂÈ‚Â‚·ÈÒıËÎÂ ÂÚ›ÙÚ·Ó· ÛÙË °ÂÓÈÎ‹
™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË. O ¢ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ Î·È OÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜
·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2019, Î·ıÒ˜ Î·È Ô ÚÔ-
¸ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÙÔ˘ 2020, „ËÊ›ÛÙËÎ·Ó ÌÂ Û˘-
ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·, ÁÂÁÔÓfi˜ Ô˘ Î·Ù·-
‰ÂÈÎÓ‡ÂÈ ÌÂ ÂÌÊ·ÙÈÎfi ÙÚfiÔ ÙËÓ ·Ô‰Ô¯‹
ÙÔ˘ ¤ÚÁÔ˘ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ ÂÎ Ì¤ÚÔ˘˜ ÙˆÓ
Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ.

∂ÈÚfiÛıÂÙ·, ÛÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË, ÔÈ
Û˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ „‹ÊÈÛ·Ó ˘¤Ú ÙË˜ ÚfiÙ·ÛË˜
Ô˘ Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÔ ÚÔÂ‰ÚÂ›Ô, ÁÈ· ‰ÈÂÍ·Áˆ-
Á‹ ÂÎÏÔÁÒÓ (30-31 ª·ÚÙ›Ô˘) ÌÂ Î¿ÏÂ˜, ÔÈ
ÔÔ›Â˜ ı· «ÙÔÔıÂÙËıÔ‡Ó» ÛÙËÓ ∞ı‹Ó· Î·È
ÛÙÈ˜ ¶ÂÚÈÊÂÚÂÈ·Î¤˜ ∂ÈÙÚÔ¤˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘.  

™˘Ó¿‰ÂÏÊÔÈ – ™˘Ó·‰¤ÏÊÈÛÛÂ˜,
∫·Ù¿ ÙËÓ ‰È¿ÚÎÂÈ· ÙË˜ °ÂÓÈÎ‹˜ ™˘Ó¤-

ÏÂ˘ÛË˜ Î·Ù·Ù¤ıËÎ·Ó ·fi„ÂÈ˜ Î·È ı¤ÛÂÈ˜,
·Ó·ÊÔÚÈÎ¿ ÌÂ ÙÔÓ ÙÚfiÔ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹˜ ÙˆÓ
ÂÎÏÔÁÒÓ. ∞˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›-
ÎËÛË Î·È ÙÂÏÈÎÒ˜ ·Û¿ÛÙËÎÂ Ë ÏÂÈÔ„Ë-
Ê›· ÙˆÓ Û˘Ó·‰¤ÏÊˆÓ, Â›Ó·È Ó· ‰ÈÂÍ¿ÁÔ˘ÌÂ
ÂÎÏÔÁ¤˜ ÌÂ ÓfiÌÈÌÔ ÙÚfiÔ Î·È Ó· ÌÏÔÎ¿-
ÚÔ˘ÌÂ ÂÓ ÙË ÁÂÓ¤ÛÂÈ ÙË˜, Î¿ıÂ ÚÔÛ¿ıÂÈ·
Î·Îfi‚Ô˘ÏˆÓ ÛÙÔÈ¯Â›ˆÓ Ó· ‰È·‚¿ÏÏÔ˘Ó ÙÔÓ

™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Ó· ÙÔÓ ÌÏ¤ÍÔ˘Ó Û’ ¤Ó· ·Ù¤Ú-
ÌÔÓÔ Î˘ÎÂÒÓ· ÂÚÈÂÙÂÈÒÓ.

™Â Î¿ıÂ ÂÚ›ÙˆÛË, ·˘Ùfi Ô˘ ÚÔ¤¯ÂÈ
ÛÙËÓ ·ÚÔ‡Û· Ê¿ÛË, Â›Ó·È Ó· ÂÈÎÚ·Ù‹ÛÂÈ
Ë ÂÓˆÙÈÎ‹ Î·È Û˘Ó·‰ÂÏÊÈÎ‹ ‰È¿ıÂÛË Î·Ù¿
ÙËÓ ‰ÈÂÍ·ÁˆÁ‹ ÙˆÓ ÂÎÏÔÁÒÓ. ∫˘Ú›·Ú¯Ô˜
ÁÓÒÌÔÓ·˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Î·È Û˘Ó¿Ì· ‰¤-
ÛÌÂ˘ÛË ·¤Ó·ÓÙ› Û·˜, Â›Ó·È Ë ÚÔ¿ÛÈÛË
ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜ ·ÍÈÔÈÛÙ›·˜ ÙÔ˘ ™˘Ï-
ÏfiÁÔ˘. ™’ ·˘Ùfi ‰ÂÓ Â›Ì·ÛÙÂ ‰È·ÙÂıÂÈÌ¤ÓÔÈ
Ó· Î¿ÓÔ˘ÌÂ ÙËÓ ·Ú·ÌÈÎÚ‹ ¤ÎÙˆÛË Î·È
·Ú·¯ÒÚËÛË. 

O ™‡ÏÏÔÁÔ˜, ¯¿ÚË ÛÙÔ ¤ÚÁÔ Î·È ÛÙÈ˜ ‰Ú¿-
ÛÂÈ˜ ÙË˜ ¢ÈÔ›ÎËÛË˜ Ù· ÙÂÏÂ˘Ù·›· ¯ÚfiÓÈ·,
Î·ıÈÂÚÒıËÎÂ ˆ˜ «‰‡Ó·ÌË» ÛÙÔ Û˘ÓÙ·ÍÈ-

Ô˘¯ÈÎfi Î›ÓËÌ·, ¤¯ÔÓÙ·˜ ·ÚÂÌ‚·ÙÈÎfi Ïfi-
ÁÔ Î·È ÚˆÙ·ÁˆÓÈÛÙÈÎfi ÚfiÏÔ. ∫·ı‹ÎÔÓ
fiÏˆÓ Ì·˜ Â›Ó·È Ó· Û˘ÓÂ¯›ÛÔ˘ÌÂ ÛÙËÓ ›‰È·
ÚfiÙ·, Ô˘ ¤¯ÂÈ-Î·È Ô˘‰Â›˜ Ú¤ÂÈ Ó· ÙÔ  ÍÂ-
¯Ó¿ÂÈ- ˆ˜ ‚·ÛÈÎ‹ Û˘ÓÈÛÙ·Ì¤ÓË ÙËÓ Î·ıË-
ÌÂÚÈÓ‹ ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÙÔ˘˜ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ‡-
¯Ô˘˜ Ù·¯˘‰ÚÔÌÈÎÔ‡˜ Û’ fiÏË ÙËÓ ¯ÒÚ·.

∞˘Ù‹ Ë ÚÔÛÊÔÚ¿ ÚÔ˜ ÂÛ¿˜ ·ÔÙÂÏÂ›
ÙËÓ ÎÈÓËÙ‹ÚÈÔ ‰‡Ó·ÌË ÁÈ· ÙËÓ ¢ÈÔ›ÎËÛË ÙÔ˘
™˘ÏÏfiÁÔ˘ Î·È ÙËÓ ˘Í›‰· ÁÈ· ÙÔ Ì¤ÏÏÔÓ.

§ÂÙÔÌ¤ÚÂÈÂ˜ ÁÈ· ÙË °ÂÓÈÎ‹ ™˘Ó¤ÏÂ˘ÛË
ÛÙÈ˜ ÛÂÏ›‰Â˜ 6 ¤ˆ˜ 15

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÁÈ· ÙÔ Ò˜ ı· ‰ÈÂÍ·¯ıÔ‡Ó
ÔÈ ÂÎÏÔÁ¤˜ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 16

™ ÙË µÔ˘Ï‹ ÁÈ· Ó· ·Ú·ÛÙÂ› ÛÙË Û˘˙‹ÙËÛË- ÂÂÍÂÚÁ·Û›· ÙÔ˘ Ó¤-
Ô˘ ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎÔ‡ ÌÂ ÙÔ˘˜ ÏÔÈÔ‡˜ ÎÔÈÓˆÓÈÎÔ‡˜ ÊÔÚÂ›˜, ÂÎÏ‹-

ıË Ô ÚfiÂ‰ÚÔ˜ ÙÔ˘ ™˘ÏÏfiÁÔ˘ Ì·˜ °ÈÒÚÁÔ˜ ¶ÂfiÓË˜. O ÙÂÏÂ˘Ù·›-
Ô  ̃Î·Ù¤ıÂÛÂ ÙÈ̃  ·fi„ÂÈ̃  Î·È ÙÈ̃  ÚÔÙ¿ÛÂÈ̃  Ì·˜ ÁÈ· ÙÔ Ó¤Ô ·ÛÊ·ÏÈÛÙÈÎfi
Î·È ‰Ë ÁÈ· ˙ËÙ‹Ì·Ù· fiˆ˜ Ë ¤ÓÙ·ÍË ÙÔ˘ ÂÈÎÔ˘ÚÈÎÔ‡ ÙÔ˘ ∂§∆∞ ÛÙÔÓ
Û˘ÓÔÏÈÎfi Â·Ó˘ÔÏÔÁÈÛÌfi.

∏ ÎÏ‹ÛË  ÙÔ˘ ÚÔ¤‰ÚÔ˘ Ì·˜ ÛÙË µÔ˘Ï‹  ·ÔÙÂÏÂ› ÛËÌ·ÓÙÈÎ‹ ÙÈ-
Ì‹ ÁÈ· ÙÔÓ ™‡ÏÏÔÁÔ Î·È Û˘Ó¿Ì· ÙÚ·Ó‹ ·fi‰ÂÈÍË ÙÔ˘ Î‡ÚÔ˘˜ Î·È ÙË˜
‰˘Ó·ÌÈÎ‹˜ Ô˘ ‰È·ı¤ÙÂÈ ÂÓÙfi˜ ÙÔ˘ Û˘ÓÙ·ÍÈÔ˘¯ÈÎÔ‡ ÎÈÓ‹Ì·ÙÔ˜. 

∞Ó·Ï˘ÙÈÎ¿ ÛÙË ÛÂÏ›‰· 5

O ÔÈÎÔÓÔÌÈÎfi˜ Î·È ‰ÈÔÈÎËÙÈÎfi˜ ·ÔÏÔÁÈÛÌfi˜ ÂÁÎÚ›ıËÎ·Ó ÌÂ Û˘ÓÙÚÈÙÈÎ‹ ÏÂÈÔ„ËÊ›·
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Οι δυσκολίες, οι αντιξοότητες και τα 
προσκόμματα που καλούμαστε 

να αντιμετωπίσουμε, δεν μας λυγίζουν. 
Αντιθέτως, όπως αποδείχθηκε με το 
μείζον θέμα που έχει προκύψει για την 
αποζημίωση των νέων συνταξιούχων 
του ΕΛΤΑ, οι δυσχέρειες μας φέρνουν 
πιο κοντά, σφυρηλατούν την ενότητα, 
ενισχύουν το αγωνιστικό μας σθένος.

Από την ημέρα που έγινε γνωστή η 
κατάπτυστη απόφαση των ιθυνόντων 
του ΕΛΤΑ, να περικόψουν στο μισό την 
αποζημίωση απόλυσης των ταχυδρο-
μικών, η Διοίκηση του Συλλόγου σε 
αγαστή συνεργασία με τους νέους συ-
νταξιούχους που πλήττονται βάναυσα, 
εκκίνησε τις αγωνιστικές διαδικασίες. 

Απέστειλε αλλεπάλληλες επιστολές 
διαμαρτυρίας στην Διοίκηση του Ορ-
γανισμού, εκθέτοντας με σαφήνεια και 
επιχειρήματα την «ανορθογραφία» της 
απόφασης για την αποζημίωση, που 
έχει μάλιστα και αναδρομική ισχύ! Κοι-
νοποιήσαμε το ζήτημα, μέσω υπομνή-
ματος, στον πολιτικό προϊστάμενο του 
ΕΛΤΑ, υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρ-
νησης Κυριάκο Πιερρακάκη, ζητώντας 
να παρέμβει και να δώσει άμεσα λύση.

Παράλληλα, στείλαμε εξώδικο στη 
Διοίκηση του ΕΛΤΑ, με κοινοποίηση 
στον υπουργό και φυσικά την ΠΟΣΤ.

Αναδείξαμε σε κορυφαία ΜΜΕ της 
χώρας την μέγιστη αδικία που υπέστη-

σαν οι νέοι συνάδελφοι μας.
Η Διοίκηση του Οργανισμού, 
πλέον, δεν μπορεί να κρυφτεί!

Ο αγώνας μας συνεχίζεται, πολυεπί-
πεδος και δυναμικός, με πρωταρχικό 
σκοπό την ανάκληση της απόφασης. 
Όλοι μαζί, παλιοί και νέοι συνταξιού-
χοι, ως μια αδιάτρητη γροθιά, όπως 
αποδείχθηκε στη συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας που πραγματοποιήσαμε στις 
25 Ιουνίου 2020, έξω από τα κεντρικά 
γραφεία της Διοίκησης του ΕΛΤΑ.

Μέγιστη ικανοποίηση και χαρά μας 

προκάλεσε η κινητοποίηση -  ενερ-
γοποίηση εκατοντάδων συναδέλφων 
που παρότι έχουν συνταξιοδοτηθεί 
εδώ και χρόνια και δεν θίγονται από 
την ανάλγητη απόφαση για την αποζη-
μίωση, έσπευσαν να συμπαρασταθούν 
στους νέους συνάδελφους.

Η συγκέντρωση διαμαρτυρίας που 
πραγματοποιήσαμε, έστειλε ένα ηχηρό 
μήνυμα στην Διοίκηση του ΕΛΤΑ, που 
συνεχίζει να αποφεύγει τον διάλογο. 

Η πανδημία του κορωνοϊού δεν επέτρεψε στον 
Σύλλογό μας να πραγματοποιήσει τις εκλογές 
που θα διεξάγονταν στις 30 και 31 Μαρτίου 
2020. Η εκλογική διαδικασία πήρε αναβολή και 
μαζί η επιβράβευση της Διοίκησης από τους συ-
ναδέλφους, για το έργο που επιτέλεσε κατά την 
προηγούμενη διετία.

Στην παρούσα φάση και προκειμένου ο Σύλ-
λογος να μην βρεθεί «ακυβέρνητος», το Μονο-

μελές Πρωτοδικείο Αθηνών διόρισε προσωρινή 
διοίκηση που θα διοικεί έως και τις 21 Σεπτεμ-
βρίου 2020. 

Κατά την εν λόγω ημερομηνία, οι δικαστικές 
αρχές αναμένεται να προσδιορίσουν και το χρο-
νικό διάστημα όπου ο Σύλλογός μας, μπορεί να 
τελέσει τις εκλογικές διαδικασίες.

Η ΕΝΌΤΗΤΑ ΕΊΝΑΊ ΤΌ ΣΗΜΑΝΤΊΚΌΤΕΡΌ «ΌΠΛΌ» ΜΑΣ

Όλοι μαζί θα ανατρέψουμε την 
απόφαση για την αποζημίωση!

Αναβλήθηκαν οι εκλογές του Συλλόγου

Με μια Ματιά

Συνέντευξη Τύπου για 
τα προβλήματα των 
συνταξιούχων

Οι παρεμβάσεις μας για την 
επικουρική ασφάλιση

Υπό διάλυση ο ΤΑΠ- ΟΤΕ – 
Σφοδρή η αντίδρασή μας

Ρύθμιση για τις 
φοροχρεώσεις στην 
απόδοση αναδρομικών

σελ. 2  

σελ. 3  

σελ. 7  

σελ. 7  

Παλιοί και νέοι συνταξιούχοι του ΕΛΤΑ ένωσαν τις φωνές τους

στη συγκέντρωση της 25ης Ιουνίου 2020

Αναλυτικά στη σελίδα 4-6    
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Συνέντευξη Τύπου με αντικείμενο 
τα προβλήματα των συνταξιού-
χων, παραχώρησαν οι εκπρό-

σωποι των Συνεργαζόμενων Συνταξι-
ουχικών Οργανώσεων (Σ.Ε.Α), ανάμεσα 
στους οποίους ήταν και ο πρόεδρος του 
Συλλόγου μας Γιώργος Πεπόνης.  Το 
παρών στη συνέντευξη Τύπου έδωσαν 
μέλη της Διοίκησης καθώς και συνάδελ-
φοι-μέλη του Συλλόγου.

Ο πρόεδρος, μέσω υπομνήματος που 
διαμοιράστηκε στους δημοσιογράφους 
και εκπροσώπους των ΜΜΕ που κάλυ-
ψαν τη συνέντευξη Τύπου, ανέλυσε δι-
εξοδικά τις θέσεις του Συλλόγου μας σε 
μια σειρά από ζητήματα. Ιδιαίτερη μνεία 
έκανε στο γεγονός ότι το επικουρικό 
των ταχυδρομικών συνταξιούχων δεν 
έχει ενταχθεί στον επανυπολογισμό, 
ενώ αναφέρθηκε και στο μείζον ζήτημα 
της μη απόδοσης ολόκληρης της αποζη-
μίωσης στους νέους συνταξιούχους του 
ΕΛΤΑ.

Συγκεκριμένα επισήμανε τα εξής:
«Καλημέρα αγαπητοί φίλοι, είμαι ο 

Γιώργος Πεπόνης, πρόεδρος των συντα-
ξιούχων ΕΛ ΤΑ.

Η χρόνια ανέχεια μεγάλων πληθυ-
σμών προσομοιάζει με τις ομάδες υψη-
λού κινδύνου απέναντι στον κορονοϊό 
και όπως ξέρετε, τα είπε ο επικεφαλής 
της Σ.Ε.Α. , ο Δήμος ο Κουμπούρης, 
εμάς τους συνταξιούχους δεν μας βρήκε 

ο ιός σε ευμάρεια.
 Ζούμε σ’ ένα οικονο-

μικό αδιέξοδο εδώ και 
χρόνια και οι πληγές 
από τα μνημόνια δεν 
έχουν κλείσει ακόμη 
και ούτε ποτέ θα κλεί-
σουν, αν η Κυβέρνηση 
δεν μας δώσει τα ανα-
δρομικά που μας χρω-
στάει, αφήνοντας στην 
άκρη και τα κόλπα της 
πιλοτικής δίκης για αντι-
κείμενο, μάλιστα, που 
έχει κριθεί από το ίδιο 
το δικαστήριο δηλαδή 
το Σ.τ.Ε. το 2015.

Ζητάμε εφαρμογή του νόμου για το 
επικουρικό μας. Να γίνει επανυπολογι-
σμός  και για μας του ΕΛΤΑ. Να εφαρ-
μοστεί επιτέλους ο νόμος για τις χήρες 
μετά το 2016, που παίρνουν 50% αντί 
το 70%.

Παρατηρούμε ότι δεν εφαρμόζονται 
οι νόμοι όταν είναι να ωφεληθούν οι 
συνταξιούχοι, όπως στο προκείμενο οι 
χήρες.

Να ενσωματωθεί στις συντάξεις η προ-
σωπική διαφορά, ούτε να αποτελεί ερ-
γαλείο συμψηφισμού για μελλοντικές 
αυξήσεις.

Διαπιστώνουμε ότι η παράλληλη 
ασφάλιση είναι ακόμα στις καλένδες 
και οι ενστάσεις που υποβλήθηκαν για 
λάθη στον επανυπολογισμό των συντά-
ξεων, δεν λαμβάνονται υπόψη, λες και 
έγιναν για τα σκουπίδια.

Αυταπάτες όμως δεν πρέπει να έχου-
με, γιατί και πριν τον κορονοϊό έχει 
φανεί πως η ρητορική αγάπης του 
κου Μητσοτάκη προς τους συνταξιού-
χους, δεν ήταν παρά προεκλογικές υπο-
σχέσεις, χωρίς αντίκρισμα.

Ο  Υπουργός, βέβαια, κ.Βρούτσης 
ακόμη επιμένει να μας «αγαπάει» και 
να μας δίνει χρήματα αλλά τηλεοπτικά 
μόνο. Φοβάμαι ότι ετοιμάζουν το έδα-
φος, με τους γνωστούς λαγούς, όπως 
Κύρτσος – Ξαφά, για καταβύθιση των 
συντάξεων, την οποία θα αποδώσουν 
στον κορονοϊό. Αυτό είναι το σχέδιο. 
Απλό και εφαρμόσιμο. Μόνο που υπο-
τιμά την νοημοσύνη μας  και κανένα 
σχέδιο που βασίστηκε στην υποτίμηση 
της νοημοσύνης του κόσμου δεν πήγε 

πολύ μακριά.
Το καλό είναι ότι ο νεοφιλελευθερι-

σμός είναι το πρώτο θύμα του κορονο-
ϊού, φαίνεται ευτυχώς ότι ηττήθηκε στη 
συνείδηση και των συνταξιούχων και 
ελπίζω να μη οδηγηθούμε ξανά σε ένα 
νέο,  εφιαλτικό και ατελείωτο κύκλο λι-
τότητας, ούτε στην εκποίηση των δημό-
σιων αγαθών.

 Τα τελευταία χρόνια παρακολουθή-
σαμε όλοι μια γιγάντια εκστρατεία δυ-
σφήμησης οτιδήποτε δημόσιου και εξι-
δανίκευσης οτιδήποτε ιδιωτικού, ακόμη 
και της υγείας, του πολυτιμότερου από 
τα ανθρώπινα αγαθά.

Ποιος ενοχλήθηκε που η Ν.Δ. κατά 
την διαδικασία αναθεώρησης του συ-
ντάγματος καταψήφισε την συνταγμα-
τική κατοχύρωση του δημόσιου χα-
ρακτήρα του νερού και της ενέργειας;

Ξεχάσαμε ότι, λίγο πριν την πανδη-
μία, οι γιατροί χάλασαν τη φιέστα για τη 
σύμπραξη ιδιωτών και δημοσίου στην 
υγεία (Σ.Δ.Ι.Τ.);

Ακόμη πόσοι ξέρουν ότι στην πανδη-
μία τα ιδιωτικά νοσηλευτήρια χρέωναν 
μέχρι 300,00  ευρώ  την εξέταση για 
κορονοϊό και αν κάποιος έβγαινε θετικό  
σήκωναν τα χέρια ψηλά και τον παρέπε-
μπαν σε δημόσιο νοσοκομείο;

Το πάθημα όμως πρέπει να μας γίνει 
μάθημα και μάλιστα τώρα που ο ιός 
μας θύμισε όλα τα οφέλη του δημοσί-

ου συστήματος υγείας, περίθαλψης και 
κοινωνικής πρόνοιας. Πρέπει να τα προ-
στατεύσουμε από τους μνηστήρες του 
ιδιωτικού τομέα που θέλουν να τα αρ-
πάξουν και να τα εκμεταλλευτούν όπως 
εκείνοι ξέρουν.

Απαιτούμε οι συνταξιούχοι να μην 
συμμετέχουν στις δαπάνες για φάρμακα 
και εξετάσεις. Γι΄ αυτόν τον λόγο πλη-
ρώνουμε ήδη 6% για την υγεία, αλλά μ’ 
αυτές τις συμμετοχές το ποσοστό υπερ-
βαίνει το 10% , 16% και πολλές φορές 
το 20%!!!!

 Τέλος, είπα ότι εκπροσωπώ τους συ-
νταξιούχους του ΕΛΤΑ, επιχείρηση με 
την μεγαλύτερη κοινωνική προσφορά 
και στην οποία περάσαμε τα 30-40 κα-
λύτερά μας χρόνια. 

Το κακό είναι ότι όσο η κρίση μεγα-
λώνει και τα έσοδα μειώνονται για τον 
Οργανισμό, τα έξοδα Διοίκησης πολλα-
πλασιάζονται. Ωστόσο, την αποζημίω-
ση περίπου 500 συναδέλφων μας, την 
έκοψαν.

Η Διοίκηση κατήργησε μονομερώς 
όρο της Συλλογικής Σύμβασης, που μέ-
χρι σήμερα ήταν απόλυτα σεβαστός και 
προέβλεπε την καταβολή 30.000 ευρώ 
στους συνάδελφους που αποχωρού-
σαν. Αυτό το έπραξε εν μέσω πανδη-
μίας, με απόφαση του Δ.Σ. δια περιφο-
ράς, χωρίς να αποδώσει ολόκληρη την 
αποζημίωση, σ’ αυτούς που είχαν φύγει 
πριν την απόφαση!!! 

Πρόκειται για μια ανήκουστη και πρω-
τοφανή αναδρομική τιμωρία σε ανθρώ-
πους που αποχώρησαν, με τη βεβαιότη-
τα ότι θα λάμβαναν αυτό το ποσό, για 
να καλύψουν τις ανάγκες τους!!!

Συνέντευξη Τύπου για τα προβλήματα μας

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Ο Γιώργος Πεπόνης ανάμεσα στους υπόλοιπους εκπροσώπους των συνταξιουχικών οργανώσεων

ΣΥΝΤΑΞΙΟΔΟΤΙΚΟΣ 
ΑΓΩΝΑΣ

Εφημερίδα του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Πρόεδρος: Γιώργος Πεπόνης
Αντιπρόεδρος: Ιωσήφ Δόμβρος
Γενικός Γραμματέας: Αναστάσιος 

Γεωργιάδης
Ταμίας: Γιώργος Γεωργιόπουλος

Ειδικός Γραμματέας: Ηλίας 
Κουτρούλης

Μέλη: Νίκος Θωμόπουλος, 
Ιωάννης Μπακάρας,

Χρήστος Κοντός, Γεράσιμος 
Ζηνεμπής

Υπεύθυνος Έκδοσης: Γιώργος 
Πεπόνης

 Τηλ: 210-3847811/210-3824029       
Fax: 210-3847812

Αγωνιζόμαστε για
ουσιαστική πρωτοβάθμια

φροντίδα υγείας
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Συνάδελφοι – Συναδέλφισσες, 
Το σχέδιο του υπουργείου 

Εργασίας για αναδρομικά στο 
επικουρικό των συνταξιού-
χων, βασίστηκε στην υποτίμη-
ση της νοημοσύνης μας, αλλά 
δεν πήγε μακριά. Στις 2 Ιουνί-
ου 2020 που πληρώθηκε το 
επικουρικό,  συνάδελφοί μας 
που περίμεναν τις αυξήσεις, θε-
ωρούν ότι έγινε κάποιο λάθος 
και μας τηλεφωνούν ακόμα, 
ζητώντας να μεσολαβήσουμε 
ως Σύλλογος, για τη διόρθω-
σή του!!! Έπεσαν θύματα της 
επικοινωνιακής κερδοσκοπίας 
ΜΜΕ και κυβερνητικών αξιω-
ματούχων , που διέρρεαν ότι 
θα έπαιρναν αύξηση όσοι είχαν 
συνολικές αποδοχές (κύριας 
και επικουρικής σύνταξης) άνω 
των 1.300 ευρώ.

Η Διοίκηση του Συλλόγου, που 
έγινε αποδέκτρια όλων αυτών 
που σχετίζονται με  τα αναδρο-
μικά των επικουρικών συντάξε-
ων, σας ενημερώνει υπεύθυνα – 
όπως πάντοτε το κάνει -  ότι δεν 
προκύπτουν αναδρομικά για 

τους συνταξιούχους του ΕΛΤΑ. 
Αυτό συνιστά μια τεράστια 

αδικία για μας, διότι το επικου-
ρικό μας, παρότι έχει υποστεί 
τεράστια μείωση, δεν εντάχθη-
κε στο νέο επανυπολογισμό 
και ως εκ  τούτου οι επικου-
ρικές συντάξεις μας, παραμέ-
νουν «καθηλωμένες» σε μικρά 
ποσά, δεδομένου ότι υπέστη-
σαν τις μειώσεις των αντισυ-
νταγματικών νόμων 4051 και 
4093 του 2012. 

Γιατί δεν προκύπτουν ανα-
δρομικά για τους συνταξιού-
χους ΕΛΤΑ

Τον περασμένο Οκτώβριο η 
Ολομέλεια του Συμβουλίου 
της Επικρατείας έκρινε με από-
φασή της (1890), αντισυνταγ-
ματικές τις περικοπές που έγι-
ναν στις επικουρικές συντάξεις, 
βάσει του νόμου Κατρούγκα-
λου (4387/2016). Ειδικότερα η 
απόφαση του ΣτΕ, ανέφερε ότι 
οι επικουρικές συντάξεις που 
είχαν περικοπεί με την εφαρμο-
γή του Ν.4387, πρέπει να επα-
νέλθουν στα επίπεδα προ του 

Νόμου Κατρούγκαλου.
Η περικοπή, αυτή, έγινε σε 

επικουρικές συντάξεις που εί-
χαν υπολογιστεί με  ποσοστά 
άνω των 15% των αποδοχών, 
δηλαδή σε επικουρικές  που εί-
χαν εκδοθεί με 20%, 25%, 30% 
των αποδοχών. Ωστόσο, βάσει 
του νόμου 4387, και αυτές οι 
επικουρικές υπολογίζονταν με 
το 15% των αποδοχών τους. Γι’ 
αυτό, λοιπόν, προέκυψαν ανα-
δρομικά για τις εν λόγω κατη-
γορίες συνταξιούχων.

Το επικουρικό των συνταξι-
ούχων ΕΛΤΑ, που συνταξιοδο-
τήθηκαν πριν το νόμο Κατρού-

γκαλου, αποτελεί μια ιδιαίτερη 
κατηγορία, καθότι ο υπολογι-
σμός του όχι μόνο δεν «ακου-
μπούσε» τα υψηλά ποσοστά 
αναπλήρωσης, αλλά υπολο-
γιζόταν στο 15% του έβδομου 
(7) μισθολογικού κλιμακίου. 

Πρόκειται για μέγιστη αδι-
κία, η αποκατάσταση της οποίας 
αποτελεί βασικό αίτημα – διεκ-
δίκηση που θέτει διαρκώς η Δι-
οίκηση στον υπουργό Εργασίας.

Επανειλημμένα ζητήσαμε  
προφορικώς και γραπτώς από 
τον υπουργό Εργασίας και στην 
επιτροπή Θεσμών της Βουλής 
με την τοποθέτηση του προ-

έδρου, να επανυπολογιστεί 
η επικουρική μας σύνταξη με 
βάση το νόμο 4387, ώστε να 
φτάσει το επικουρικό και των 
προ του νόμου Κατρούγκα-
λου συνταξιοδοτηθέντων, στα 
επίπεδα των συναδέλφων μας 
που συνταξιοδοτήθηκαν μετά 
το νόμο (12/5/2016).

Συνάδελφοι–Συναδέλφισσες, 
η ικανοποίηση στο παραπάνω 
αίτημά μας, θα φέρει το  σχεδόν 
διπλασιασμό του ποσού που 
λαμβάνουμε σήμερα και αυτό εί-
ναι το δίκαιο. Δεν είναι δυνατόν 
με ίδια χρόνια δουλειάς, ίδια ερ-
γασία, ίδια ασφάλιστρα,  οι προ 
του νόμου Κατρούγκαλου συ-
νταξιοδοτηθέντες συνάδελφοι, 
να λαμβάνουν τα μισά χρήματα 
σε σχέση με όσους συνταξιοδο-
τήθηκαν μετά το νόμο.

Πρόκειται για τη μέγιστη ανι-
σότητα,  αποτελεί μεγάλη αδικία 
και σας καλούμε να είστε κοντά 
στο Σύλλογο, ώστε με συνοχή 
και συλλογική δράση να κατα-
φέρουμε να την άρουμε.

Την ένταξη του λογαριασμού της 
επικουρικής ασφάλισης των συνταξι-
ούχων του ΕΛΤΑ, στο νέο επανυπολο-
γισμό, ζήτησε εκ νέου η Διοίκηση του 
Συλλόγου, με επιστολή της προς τον 
υπουργό Εργασίας Ιωάννη Βρούτση.

Η επιστολή έχει ως εξής:
«Κύριε υπουργέ,
Σας υπενθυμίζουμε ότι στις 18 Φεβρου-

αρίου 2020, σας  αποστείλαμε επιστολή, 
με αντικείμενο την ένταξη του λογαρια-
σμού επικουρικής ασφάλισης των συ-
νταξιούχων ΕΛΤΑ, στο νέο επανυπολο-
γισμό.

Για το ίδιο θέμα, τοποθετήθηκε στη 
Βουλή ο πρόεδρός του Συλλόγου Γιώρ-
γου Πεπόνης, κατά τη συζήτηση επεξερ-
γασία του νέου ασφαλιστικού με τους 
κοινωνικούς φορείς (20/2/2020).

Επανερχόμαστε στο επίμαχο για μας 
θέμα, σημειώνοντας πως δεν έχουμε 

ενημερωθεί  ακόμα, για το αν ο συγκε-
κριμένος λογαριασμός έχει ενταχθεί στο  
υπολογισμό που περιλαμβάνεται στο 
νέο ασφαλιστικό. Είναι επιβεβλημένο 
να συμπεριλάβετε τους συνταξιούχους 
του ΕΛΤΑ στο νέο υπολογισμό, καθό-
τι έχουν πληρώσει τα ανάλογα ποσά σ΄ 
όλη την διαδρομή του εργασιακού τους 
βίου.

Σας υπενθυμίζουμε ότι το ποσοστό του 
6% που κατέβαλαν επί χρόνια για την 
επικουρική σύνταξη,  οι ταχυδρομικοί 
και ο εργοδότης τους (ΕΛΤΑ) , ήταν πολύ 
υψηλό βάσει των αποδοχών τους. Αντι-
θέτως, άλλα επικουρικά Ταμεία που δη-
μιουργήθηκαν μετά το νόμο Κακλαμά-
νη, κατέβαλαν λιγότερες εισφορές αλλά 
απολαμβάνουν μεγαλύτερο μέρισμα.

Με δεδομένο ότι ο νέος ασφαλιστικός 
νόμος «ενοποιεί» όλα τα επικουρικά σ’ 
ένα Ταμείο (με κοινό προϋπολογισμό και 

απολογισμό), οφείλουμε να σας επιση-
μάνουμε ότι είναι επιβεβλημένο να εντά-
ξετε εκεί και τον λογαριασμό επικουρι-
κής σύνταξης  των ταχυδρομικών. Μην 
δημιουργείτε διαχωριστικές γραμμές, 
με «Πατρίκιους και Πληβείους» ανάμε-
σα στις τάξεις των συνταξιούχων.

Κύριε υπουργέ, 
αν δεν ικανοποιήσετε το αίτημά μας, θα 

συμβάλλετε σε μια αδικία, θα χρεωθείτε 
και όχι αδίκως, τη δημιουργία πολιτικής 
διαχωριστικών γραμμών εντός των συ-
νταξιούχων.

Ευελπιστούμε ότι θα αντιμετωπίσετε με 
τη δέουσα λογική και ευαισθησία το αί-
τημά μας και θα κάνετε πράξη αυτό που 
επιτάσσει το Σύνταγμά μας περί ισότητας 
και ισονομίας όλων των πολιτών. Έτσι οι 
συνταξιούχοι των Ελληνικών Ταχυδρο-
μείων θα αντιμετωπιστούν ισόνομα και 
ισότιμα με τους άλλους συνταξιούχους.»

Υποτιμούν τη νοημοσύνη μας με τα αναδρομικά στο επικουρικό!

Νέα παρέμβαση της Διοίκησης για την επικουρική 
ασφάλιση των συνταξιούχων ΕΛΤΑ

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Επιστολή στο υπουργείο Εργασίας 
με αντικείμενο τη μεγάλη καθυστέρη-
ση που υπάρχει στην απόδοση των 
επικουρικών συντάξεων στους ταχυ-
δρομικούς συνταξιούχους, απέστειλε 
η Διοίκηση του Συλλόγου. Η τελευ-
ταία αιτείται την άμεση απόδοση των 
ανάλογων αναδρομικών και της μηνι-
αίας σύνταξης σε δικαιούχους συντα-
ξιούχους και μέλη του Συλλόγου μας.

Διαβάστε ολόκληρη την επιστολή 
στο επίσημο site του συλλόγου

www.psselta.gr

Επιστολή για την 
απόδοση των 
επικουρικών σε 
ταχυδρομικούς 
συνταξιούχους

Τεράστια η αδικία που υφίστανται οι ταχυδρομικοί συνταξιούχοι
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Παλιοί και νέοι συντα-
ξιούχοι, ένωσαν τη 
φωνή τους και σαν μια 

γροθιά εξέφρασαν τη διαμαρ-
τυρία τους για την κατάπτυστη 
απόφαση της Διοίκησης του 
ΕΛΤΑ, να αφαιρέσει στο μισό 
(15.000 από τις 30.000 ευρώ) 
την αποζημίωση απόλυσης που 
λαμβάνουν οι συνάδελφοι τα-
χυδρομικοί.  Εκατοντάδες συ-
νάδελφοι ανταποκρίθηκαν στο 
κάλεσμα της Διοίκησης του 
Συλλόγου, που με την αμέρι-
στη αρωγή και συμπαράσταση 
της Ομοσπονδίας ΕΛΤΑ (ΠΟΣΤ), 
διοργάνωσε στις 25 Ιουνίου συ-
γκέντρωση διαμαρτυρίας έξω 
από τα κεντρικά γραφεία της Δι-
οίκησης του ΕΛΤΑ.

Βασικό αίτημά μας, το οποίο 
διατύπωσε και ο πρόεδρος Γιώρ-
γος Πεπόνης, κατά την ομιλία 
του στους συγκεντρωμένους, 
είναι η ανάκληση της ανάλγητης 
απόφασης της Διοίκησης του 
ΕΛΤΑ σχετικά με την αποζημίω-
ση απόλυσης των συναδέλφων. 
Πρόκειται για μια τεράστια αδι-
κία εις βάρος των νέων συνταξι-
ούχων, που καταπατά με βάναυ-
σο και προκλητικό τρόπο την 
ισχύουσα Συλλογική Σύμβαση 
Εργασίας, η οποία προβλέπει 
την απόδοση 30.070 ευρώ ως 
αποζημίωση, σ’ όσους συναδέλ-
φους συνταξιοδοτούνται. 

Ο πρόεδρος του Συλλόγου 
αλλά και υπόλοιποι ομιλητές, 

όπως ο γραμματέας Οργανωτι-
κού της ΠΟΣΤ Γιάννης Καλοπί-
τας, επισήμαναν τη βούληση για 
ανένδοτο αγώνα και κινητοποι-
ήσεις σε κάθε επίπεδο, έως ότου 
η Διοίκηση των ΕΛΤΑ πάρει 
πίσω την απόφασή της.

Χάρη στις μέχρι τώρα δράσεις 
και ενέργειες που έχουν πραγ-
ματοποιηθεί, το θέμα της απο-
ζημίωσης έχει αναδειχθεί στον 
Τύπο, λαμβάνοντας μεγάλες 
διαστάσεις. Πλήθος εκπροσώ-
πων των ΜΜΕ κάλυψε τη συ-
γκέντρωση διαμαρτυρίας, ενώ 
ο πρόεδρος Γιώργος Πεπόνης 
παραχώρησε συνέντευξη στον 
τηλεοπτικό σταθμό Alpha. Ο 
κ.Πεπόνης ανέλυσε με σαφή-
νεια το ιστορικό της υπόθεσης, 

αναφέρθηκε στην κατάπτυστη 
απόφαση της Διοίκησης των 
ΕΛΤΑ και υπογράμμισε τη θέ-
ληση όλων, συνταξιούχων και 
εργαζομένων, να συνεχίσουν 
τον αγώνα, μέχρι την τελική δι-
καίωση.

Στο σάιτ του Συλλόγου μας 
(www.psselta.gr) έχει αναρτη-
θεί η συνέντευξη του προέδρου 
στον τηλεοπτικό σταθμό Alpha.

Ο διευθύνων σύμβουλος του 
ΕΛΤΑ Γιώργος Κωνσταντόπου-
λος, παρότι είχε ενημερωθεί 

εγκαίρως για τη συγκέντρω-
ση και το αίτημά μας για κατ’ 
ιδίαν συνάντηση, προτίμησε 
να αποφύγει το τετ α τετ. Τε-
λικώς, κυρίως για εθιμοτυπι-
κούς λόγους και όχι βεβαίως 
για την ουσία της υπόθεσης, 
συναντηθήκαμε με τον Γενικό 
Διευθυντή Ανθρώπινου Δυ-
ναμικού Ησαϊα Τσιτόγλου και 
τον Γενικό Διευθυντή Οικο-

νομικών Λειτουργιών Βασίλη 
Παπαδόπουλο. Από τη συ-
νάντηση, όπως ήταν λογικό, 
δεν προέκυψε το παραμικρό 
και χωρίς χρονοτριβή, την ίδια 
ημέρα, αποστείλαμε εγγρά-
φως νέα πρόσκληση για συνά-
ντηση, προς τον διευθύνοντα 
Σύμβουλο του ΕΛΤΑ. Την εν 
λόγω πρόσκληση, μάλιστα, 
την κοινοποιήσαμε στον πολι-
τικό  προϊστάμενό του, υπουρ-
γό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
Κυριάκο Πιερρακάκη.

Η επιστολή-πρόσκληση έχει 
ως εξής:

Θέμα: Νέα πρόσκληση σε 
συνάντηση με αντικείμενο 
την αποζημίωση ΕΛΤΑ

Κύριε Σύμβουλε,
Με την επιστροφή μας στα 

γραφεία του Συλλόγου, μετά 
την καθόλα και  επιτυχημένη 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
που έλαβε χώρα έξω από τα 

κεντρικά γραφεία της Διοί-
κησης (παρά τις αντιξοότητες 
λόγω κορωνοϊού και θερινής 
περιόδου) είμαστε αναγκασμέ-
νοι, εξαιτίας της απαράδεκτης 
στάσης που επιδείξατε, να σας 
αποστείλουμε νέα πρόσκληση 
για συνάντηση, σε χρόνο που 
εσείς θα ορίσετε.

Υπενθυμίζουμε ότι η συνά-
ντηση που αιτούμαστε, έχει 
ως μοναδικό αντικείμενο την 
ανάκληση της απόφασης που 
έλαβε το Δ.Σ. του ΕΛΤΑ, αφαι-
ρώντας στο μισό το ποσό της 
αποζημίωσης - απόλυσης των 
συναδέλφων ταχυδρομικών.

Επαναλαμβάνουμε ότι πρό-
κειται για ωμή παραβίασηόρου 
Συλλογικής Σύμβασης Εργασί-
ας που προβλέπει αποζημίω-
ση 30.070 ευρώ και αποτελεί, 
μεταξύ άλλων,  παράνομη 
αναδρομική τιμωρία και ηθικό 
ατόπημα για περίπου 400 συ-
ναδέλφους. Σε κάθε περίπτω-
ση, δεν συνάδει με την άσκηση 
διοίκησης εταιρικής – κοινωνι-
κής ευθύνης.

Οφείλουμε να σας τονίσουμε 
ότι θεωρούμε ατιμωτικό το γε-
γονός ότι δεν παρεστήκατε στη 
σημερινή (25/6) συνάντηση, 

επικαλούμενος «δικαιολογίες» 
οι οποίες δεν έπεισαν κανέναν 
συνάδελφο ταχυδρομικό.  

Αναμένουμε ότι θα ανταπο-
κριθείτε άμεσα στη νέα  πρό-
σκληση που σας απευθύνουμε 
και θα δείξετε τη πρέπουσα ευ-
αισθησία σ’ ένα θέμα που ήδη 
απασχολεί τα κορυφαία ΜΜΕ 
αλλά και την πολιτική ηγεσία 
της χώρας.

Μια γροθιά παλιοί και νέοι συνταξιούχοι για την αποζημίωση!

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Ο πρόεδρος Γ. Πεπόνης κάλεσε την διοίκηση του ΕΛΤΑ να ανακαλέσει την απόφασή της

Αγωνιζόμαστε για
ουσιαστική πρωτοβάθμια

φροντίδα υγείας

Βροντοφώναξαν κατά της απόφασης για περικοπή της αποζημίωσης στο μισό

«Κρύφτηκε»

η Διοίκηση 

Ζητήσαμε

νέο ραντεβού
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Εξώδικο προς την Διοίκηση 
του ΕΛΤΑ, για την απόφαση 
που έλαβε αναφορικά με την 

αποζημίωση νέων συνταξιούχων του 
Οργανισμού, απέστειλε η Διοίκηση 
του Συλλόγου. Η αποστολή του εξω-
δίκου εντάσσεται στο πλαίσιο του 
αγώνα που έχει ξεκινήσει με πρωτο-
βουλία της Διοίκησης του ΠΣΣ-ΕΛΤΑ 
και θα ενταθεί το επόμενο διάστημα.

Το εξώδικο κοινοποιήθηκε στον 
υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
κ.Κυριάκο Πιερρακάκη, καθώς και 
στην Πανελλήνια Ομοσπονδία Σω-
ματείων Ταχυδρομικών (ΠΟΣΤ).

Το εξώδικο έχει ως εξής:
ΕΝΩΠΙΟΝ ΠΑΝΤΟΣ ΑΡΜΟΔΙΟΥ 

ΔΙΚΑΣΤΗΡΙΟΥ ΚΑΙ ΑΡΧΗΣ • ΕΞΩ-
ΔΙΚΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑ – ΔΗΛΩΣΗ – 
ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ ΜΕ ΕΠΙΦΥΛΑΞΗ

 Του Πανελληνίου Συλλόγου Συ-
νταξιούχων ΕΛΤΑ, ο οποίος εδρεύει 
στην Αθήνα, επί της οδού Βερανζέ-
ρου, αριθμός 13 και εκπροσωπείται 
νόμιμα.

ΠΡΟΣ
Την Ανώνυμη Εταιρεία με την επω-

νυμία «Ελληνικά Ταχυδρομεία 
Α.Ε.», που εδρεύει στην Αθήνα, 
οδός Απελλού, αρ. 1, όπως νόμιμα 
εκπροσωπείται από τον Πρόεδρο 
του ΔΣ ΕΛΤΑ.

ΚΟΙΝΟΠΟΙΟΥΜΕΝΗ ΠΡΟΣ:
1. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρ-

νησης, ο οποίος κατοιεδρεύει στην 
Καλλιθέα Αττικής, οδός Φραγκούδη 
αρ. 11 & Αλ. Πάντου, 

2. Πανελλήνια Ομοσπονδία Σω-
ματείων Ταχυδρομικών (ΠΟΣΤ), η 
οποία εδρεύει στην Αθήνα, οδός 
Αριστοτέλους αρ. 11-15.

Δυνάμει της υπ΄αρ. 1.2. / 13615 / 
001.3 / 16.03.2020 (ΑΔΑ:Ψ3410Π-
Π270Ξ) απόφασης του Διοικητικού 
Συμβουλίου σας η οποία ελήφθη 
κατά την 1812/3.03.2020 συνεδρί-
ασή του, αποφασίσατε όλως παρα-
νόμως και αυθαιρέτως «την υπο-
χρεωτική τήρηση από τα ΕΛΤΑ ως 
επιχείρηση κοινής ωφέλειας, του 
ορίου των 15.000 ευρώ κατ΄ ανώτα-
το όριο της αποζημίωσης απόλυσης 
προσωπικού λόγω συνταξιοδότησης, 

όπως επιβάλλεται από αμφιμερώς 
αναγκαστικές διατάξεις νόμων που δι-
έπουν την εταιρεία, με συνέπεια κάθε 
αντίθετη συμφωνία ή ΣΣΕ να είναι 
άκυρη και να μην δεσμεύει τα ΕΛΤΑ».

Την ως άνω απόφαση λάβατε εν 
μέσω της πανδημίας του κορωνοϊού 
COVID – 19 που μαστίζει την υφή-
λιο, δια τηλεφωνικής διασκέψεως, 
αποκλείοντας εμμέσως τη συμμε-
τοχή   των άμεσα ενδιαφερομένων 
μελλών του Συλλόγου μας, για την 
προάσπιση των συμφερόντων τους, 
των συλλογικών συμβάσεών τους 
και των νομίμων δικαιωμάτων τους.

Όπως πολύ καλώς γνωρίζετε η εν 
λόγω απόφασή σας τυγχάνει παρά-
νομη και ως εκ τούτου άκυρη, για 
τους κατωτέρω λόγους:

Έως το έτος 1985 καταβάλλατε στο 
προσωπικό που απελύετο την προ-
βλεπόμενη με το ανώτατο όριο (πλα-
φόν) αποζημίωση των ειδικών διατά-
ξεων του α. 2 παρ. 2 ΑΝ 173/1967, 
ΝΔ 207/1974, Ν. 1545/1985 κλπ. 
Πλην όμως, από το έτος 1985, ήτοι 
επί πλέον των 35 ετών, δια διαδο-
χικών επιχειρησιακών Συλλογικών 
Συμβάσεων Εργασίας, λόγω του ότι 
οι προσληφθέντες μετά την 1/5/1970 
δεν είχαν λαμβάνειν κατά τη συντα-
ξιοδότησή τους από κάποιο ταμείο, 
εφάπαξ, συμφωνήθηκαν ευνοϊκό-
τερες συμφωνίες ως προς το ύψος 
της αποζημίωσης, κατ΄ εφαρμογή 
των διατάξεων του α. 8 παρ.1 Ν. 
3198/1955, α. 8 παρ. 2 Ν. 2112/1920  
και α. 5 παρ. 3 Ν. 435/1976, αλλά 
και του εδαφίου 2 της υποπαρα-
γράφου ΙΑ 12 του μνημονιακού Ν. 
4093/2012, το οποίο ρητά προέβλε-
πε ότι ισχύει η προβλεπόμενη από το 
νόμο αποζημίωση: «εκτός αν οφεί-
λεται μεγαλύτερη αποζημίωση βά-
σει συμβάσεως ή εθίμου», αποζημί-
ωση η οποία ανέρχεται σήμερα στο 
ποσό των 30.070,15 ευρώ.

Σήμερα, όλως αυθαιρέτως, παρα-
τύπως και παρανόμως, επικαλείστε 
- το πρώτον - 35 ολόκληρα έτη μετά, 
τους ανωτέρω νόμους και επιχειρεί-
τε να εφαρμόσετε το ανώτατο όριο 
των 15.000 ευρώ στην αποζημίωση 

απόλυσης λόγω συνταξιοδότησης, 
δίχως να έχετε, ως υποχρεούστε, 
εκκινήσει διαδικασίες διαπραγματεύ-
σεων των δύο μερών (επιχείρησης 
και εργαζομένων) σχετικά με το τόσο 
κρίσιμο αυτό ζήτημα, χωρίς καν την 
πρόβλεψη μεταβατικών διατάξεων, 
που να διασφαλίσουν μια ομαλή με-
τάβαση σε ένα νέο καθεστώς, παρά 
ενεργώντας μονομερώς με μοναδικό 
σκοπό την καταστρατήγηση των δι-
καιωμάτων μας και την οικονομική 
μας εξαθλίωση, στην πλέον δύσκο-
λη συγκυρία για εμάς τους συνταξι-
ούχους.

Επειδή η ως άνω απόφαση ελήφθη 
κατά παράβαση της από 17/01/2013 
Κοινής Συμφωνίας μεταξύ της Διοί-
κησής σας και της Πανελλήνιας Ομο-
σπονδίας Σωματείων Ταχυδρομικών, 
η οποία επικυρώθηκε και δια της 
από 20 Ιουλίου 2017 Κοινής Συμ-
φωνίας Πλαίσιο, σύμφωνα με την 
οποία: «Με δεδομένη τη δυσμενή οι-
κονομική συγκυρία και τις διατάξεις 
του Ν. 4093/2012, η αποζημίωση 
απόλυσης λόγω συνταξιοδότησης 
που καταβάλλεται στο προσωπικό 
του ΕΛΤΑ, όπως έχει διαμορφωθεί 
το έτος 2010, παραμένει σταθερή 
μέχρι το έτος 2020.».

Επειδή, σε κάθε περίπτωση, σύμ-
φωνα με το Ν. 3429/2005 στον οποίο 
υπάγεται η εταιρεία ΕΛΤΑ ως προς το 
βαθμολογικό και μισθολογικό καθε-
στώς των πάσης φύσεως εργαζομέ-
νων της προβλέπεται ρητώς: «... Ιδι-
αίτερα για τους γενικούς κανονισμούς 
προσωπικού των επιχειρήσεων και 
για ζητήματα που αφορούν στις εργα-
σιακές σχέσεις, οποιαδήποτε αλλαγή 

Αποστείλαμε εξώδικο στη Διοίκηση
του ΕΛΤΑ για τις αποζημιώσεις

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Συνέχεια στη σελ. 6    

Το εξώδικο κοινοποιήθηκε

στον υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης

Νέες πρωτοβουλίες και δράσεις αναλαμβά-
νει η Διοίκηση του Συλλόγου, προκειμένου 
να διορθωθεί η μέγιστη αδικία που έχουν 
υποστεί οι νέοι συνταξιούχοι των ΕΛΤΑ (όσοι 
συνταξιοδοτήθηκαν  από το 2019 και εντεύ-
θεν), με πλήρη υπαιτιότητα της τωρινής Διοί-
κησης του Οργανισμού. Στόχος των δράσε-
ων είναι, ασφαλώς, η καταβολή ολόκληρης 
της αποζημίωσης στους συναδέλφους, όπως 
αυτή ορίζεται ρητά και κατηγορηματικά από 
την Συλλογική Σύμβαση Εργασίας.

Συγκεκριμένα, η Διοίκηση του Συλλόγου 
συναντήθηκε (είναι πολλοστή φορά) την Πα-
ρασκευή 5 Ιουνίου 2020, με νέους συνταξι-
ούχους των ΕΛΤΑ, οι οποίοι βρίσκονται αντι-
μέτωποι με την αδιαλλαξία των ιθυνόντων 
του Οργανισμού, αναφορικά με το μείζον 
ζήτημα της αποζημίωσής τους. 

Αποφασίστηκε να κλιμακωθεί ο αγώνας 
από τη Διοίκηση του Συλλόγου και να χρη-
σιμοποιηθεί κάθε νόμιμο και δημοκρατικό 
μέσο. Σε πρώτη φάση, αυτό που αποτελεί 
επιτακτική ανάγκη, είναι η συνδρομή όλων 
των νέων συναδέλφων, που αδικούνται κα-
τάφορα από τις πρακτικές της Διοίκησης των 
ΕΛΤΑ, στην κοινή προσπάθεια, στο ενιαίο και 
ισχυρό μέτωπο που επιθυμούμε να δημιουρ-
γήσουμε. 

Καλούμε, λοιπόν, όλους τους συναδέλφους 
να επικοινωνήσουν άμεσα με τα γραφεία του 
Συλλόγου.

Συνάδελφοι – Συναδέλφισσες,
Ζητάμε από σας να μας αποστείλετε, άμεσα, 

στο e-mail του Συλλόγου (sselta@otenet.gr) ή 
στη φόρμα επικοινωνίας της επίσημης ιστοσε-
λίδας μας (www.psselta.gr/epikoinonia/), 
τα πλήρη στοιχεία σας, αναφέροντας- αν το 
επιθυμείτε - κάποια δεδομένα που σχετίζονται 
επί παραδείγματι με την ημερομηνία αναχώ-
ρησης/απόλυσης, το ποσό αποζημίωσης που 
έχετε λάβει ως τώρα, κ.λ.π.

Πρόθεσή μας είναι να κλιμακώσουμε τις 
προσπάθειες τόσο σε αγωνιστικό όσο και σε 
δικαστικό επίπεδο! Οι οριστικές αποφάσεις 
για τα επόμενα βήματα θα ληφθούν το επό-
μενο διάστημα και θα ενημερωθείτε άμεσα 
γι’ αυτές.

Εξυπακούεται πως για την υλοποίηση των 
όποιων αποφάσεων, θέλουμε την ενεργή 
συμμετοχή σας!

Συνάντηση της Διοίκησης 
με νέους συνταξιούχους 
για την αποζημίωση
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...γίνεται ύστερα από διαπραγματεύ-
σεις των δύο μερών (επιχείρησης 
και εργαζομένων) με τη διαδικασία 

της υπογραφής συλλογικής σύμβασης με την πιο αντιπροσω-
πευτική συνδικαλιστική οργάνωση της επιχείρησης.

Το ανώτατο ποσοστό του συνόλου των αυξήσεων που δύνα-
ται να συμφωνηθεί κατά τη σύναψη των ανωτέρω συλλογικών 
συμβάσεων καθορίζεται με απόφαση της διυπουργικής επιτρο-
πής του άρθρου 10. Η απόφαση αυτή λαμβάνεται με κριτήρια 
την τρέχουσα αύξηση του Δείκτη Τιμών Καταναλωτή σε ετήσια 
βάση σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία της Εθνικής Στατιστικής 
Υπηρεσίας, την οικονομική κατάσταση της συγκεκριμένης επι-
χειρήσεως και τα περιθώρια του Κρατικού Προϋπολογισμού. Σε 
κάθε περίπτωση το ύψος του συνόλου των αποδοχών που 
ορίζει η διυπουργική επιτροπή δεν μπορεί να είναι κατώτερο από 
τις αποδοχές που προβλέπουν οι εθνικές γενικές, κλαδικές ή 
ομοιοεπαγγελματικές συλλογικές συμβάσεις εργασίας.»

Επειδή σύμφωνα με την από 20 Ιουλίου 2017 Κοινή Συμφω-
νία Πλαίσιο που επικυρώνει την από 17/01/2013 Κοινή Συμφω-
νία, ρητώς είχε συμφωνηθεί ότι η αποζημίωση απόλυσης λόγω 
συνταξιοδότησης θα παραμείνει σταθερή μέχρι το έτος 2020.

Επειδή ουδεμία ισχύ και ουδέν νομικό έρεισμα έχουν αντι-
φατικές και αντικρουόμενες γνωμοδοτήσεις των ίδιων επιστη-
μόνων επί του ιδίου θέματος στις οποίες βασίστηκε η ως άνω 
άκυρη απόφασή σας.

Επειδή η απόφασή σας αποτελεί επιπροσθέτως προφανή δι-
άκριση, κατάφωρη αδικία και αδικαιολόγητη δυσμενή μετα-
χείριση εργαζομένων του Οργανισμού.

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ
Σας ΚΑΛΟΥΜΕ:
Να συμμορφωθείτε πλήρως με το νομοθετικό και θεσμικό 

πλαίσιο που διέπουν τα Ελληνικά Ταχυδρομεία και δη σχετικά 
με το εργασιακό και μισθολογικό καθεστώς των εργαζομένων, 
ήτοι με τους νόμους, τις Επιχειρησιακές Συλλογικές Συμβάσεις 
Εργασίας και Κοινές Συμφωνίες που διαμορφώθηκαν κατόπιν 
διαβουλεύσεων των εκάστοτε Διοικήσεων και των εργαζόμενων.

Να ακυρώσετε την ως άνω υπ΄αρ. 1.2./13615/001.3/16.03.2020 
(ΑΔΑ:Ψ3410ΠΠ270Ξ) απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου 
σας η οποία ελήφθη κατά την 1812/3.03.2020 συνεδρίασή του.

Να αποδώσετε το σύνολο της οφειλόμενης αποζημίωσης 
στους απελυμένους λόγω συνταξιοδότησης συναδέλφους 
μας, συνολικού ύψους 30.070,15 ευρω και εφεξής να αποδί-
δετε το σύνολο της αποζημίωσης που δικαιούμαστε.

Άλλως σας ΔΗΛΩΝΟΥΜΕ ότι θα προχωρήσουμε σε κάθε 
νόμιμη ενέργεια εναντίον σας ενώπιον των αρμοδίων Δικαστη-
ρίων, για την προάσπιση των νόμιμων δικαιωμάτων μας. 

Με την επιφύλαξη παντός νομίμου δικαιώματός μας, αρμό-
διος δικαστικός επιμελητής παραγγέλλεται να επιδώσει νόμιμα 
την παρούσα προς στην Ανώνυμη Εταιρεία με την επωνυμία 
«Ελληνικά Ταχυδρομεία Α.Ε.», που εδρεύει στην Αθήνα, οδός 
Απελλού, αρ. 1, όπως νόμιμα εκπροσωπείται, για να λάβει 
γνώση και για τις νόμιμες συνέπειες, αντιγράφοντας αυτήν 
ολόκληρη στην έκθεσή του.

 Αθήνα, 17-06-2020
Για το Δ.Σ.

Υπόμνημα στον υπουργό Ψηφιακής 
Διακυβέρνησης για την αποζημίωση

Συνέχεια
από τη σελ. 5    

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΕΠΟΝΗΣ

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ

Υπόμνημα προς τον 
υπουργό Ψηφιακής Δι-
ακυβέρνησης Κυριάκο 

Πιερρακάκη απέστειλε η Διοίκη-
ση του Συλλόγου, με αφορμή 
την απόφαση του Δ.Σ. του ΕΛΤΑ 
να περικόψει στο μισό το ποσό 
αποζημίωσης – απόλυσης που 
λαμβάνουν οι ταχυδρομικοί συ-
νταξιούχοι. 

Η Διοίκησή μας ζητά από τον 
υπουργό να επιληφθεί του μεί-
ζονος θέματος και ως πολιτικός 
προϊστάμενος του οργανισμού, 
να δώσει άμεσα λύση.

Η επιστολή έχει ως εξής:
Κύριε υπουργέ,
Αντικείμενο της παρούσας επι-

στολής είναι η κατάφορη αδικία 
που υφίστανται οι συνταξιούχοι 
του ΕΛΤΑ, οι οποίοι μετά από 
απόφαση του Δ.Σ. του Οργανι-
σμού, λαμβάνουν το μισό της 
αποζημίωσης – απόλυσης που 
δικαιούνται, βάσει της ισχύουσας 
Συλλογικής Σύμβασης Εργασίας.

Η Διοίκηση του Οργανισμού 
παραβιάζοντας απολύτως την 
ισχύουσα Σ.Σ.Ε, στηριζόμενη σε 
χουντικούς νόμους και σε νομι-
κή γνωμάτευση ιδιώτη δικηγό-
ρου, αρνείται μέχρι και σήμερα 
να καταβάλλει σε όσους συντα-
ξιοδοτήθηκαν το 2019 και εντεύ-
θεν (περίπου 500 άτομα), το σύ-
νολο της αποζημίωσης (30.000 
ευρώ) όπως προβλέπεται από τη 
Σ.Σ.Ε που τη σεβάστηκαν όλες οι 

διοικήσεις μέχρι σήμερα.
Καμιά διοίκηση όποιους λό-

γους και αν επικαλείται, δεν 
μπορεί να καταργεί μονομε-
ρώς όρους Σ.Σ.Ε. Πρόκειται για 
ζήτημα δημοκρατίας, ίσης μετα-
χείρισης και νομιμότητας. 

Επιδιώξαμε τον διάλογο και 
ζητήσαμε συνάντηση με συνε-
χείς επιστολές μας. Όχι μόνο 
δεν απάντησαν ποτέ, αλλά 
έλαβαν, εν μέσω καραντίνας, 
την πιο ανάλγητη απόφαση 
(και μάλιστα δια περιφοράς με 
πρόσχημα τον κορωνοϊό) που 
υπήρξε ποτέ, που προβλέπει 
μείωση στο μισό της αποζημί-
ωσης των συναδέλφων που 
συνταξιοδοτούνται και μάλιστα 
αναδρομικά από την 1/1/2019!

Σημειώνουμε την οξύμωρη 
και αχαρακτήριστη ενέργεια του 
Οργανισμού, να αναρτά στο 
Taxisnet ολόκληρη την απο-
ζημίωση (30.000,00 ευρώ) που 
δικαιούται ο κάθε νέος συνταξι-
ούχος!

Δεν ήταν και δεν είναι στις 
προθέσεις μας η αντιδικία με τον 
Οργανισμό, τον οποίο υπηρετή-
σαμε για χρόνια. Επιθυμούμε 
τον διάλογο, όμως ο διευθύνων 
Σύμβουλος του Οργανισμού και 
οι στενοί του συνεργάτες, τον 
αρνούνται πεισματικά.

Μας γύρισαν την πλάτη και στην 
τελευταία πρόσκληση για συνά-
ντηση που τους απευθύναμε, την 

Πέμπτη 29/6/2020. Δεν το έπρα-
ξαν μόνο απέναντι στη Διοίκηση 
του Συλλόγου, που τους απέστει-
λε την πρόσκληση, αλλά και απέ-
ναντι στους εκατοντάδες ταχυ-
δρομικούς συνταξιούχους, που 
παρά τη ζέστη και τον… φόβο του 
κορωνοϊού, συγκεντρώθηκαν 
έξω από τα κεντρικά γραφεία του 
ΕΛΤΑ, για να διαμαρτυρηθούν 
κατά της ανάλγητης απόφασης 
που αφορά την αποζημίωση.

Κύριε υπουργέ,
Οι Σ.Σ.Ε έχουν ισχύ νόμου και 

είναι συνταγματικά κατοχυρω-
μένο δημοκρατικό δικαίωμα 
των εργαζομένων. Είναι απο-
τέλεσμα διμερούς διαπραγμά-
τευσης που μέχρι σήμερα ήταν 
απόλυτα σεβαστές. Η παραβία-
ση από πλευράς της Διοίκησης 
των ΕΛΤΑ, ανοίγει νέους και επι-
κίνδυνους δρόμους. 

Ζητάμε από εσάς να παρέμβε-
τε και να δώσετε πολιτική λύση 
σ’ ένα μείζον θέμα, το οποίο 
έχει ήδη πάρει μεγάλες διαστά-
σεις στον ελληνικό Τύπο. Σας 
καλούμε να διορθώσετε τη μέ-
γιστη αδικία που διέπραξε η Δι-
οίκηση του ΕΛΤΑ εις βάρος των 
νέων συνταξιούχων ταχυδρομι-
κών και μελών του Συλλόγου 
μας και να στείλετε προς πάσα 
κατεύθυνση, ένα ισχυρό μήνυ-
μα δικαιοσύνης και σεβασμού 
προς τα κεκτημένα των εργαζο-
μένων.

Ζητάμε από τον υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης να δώσει λύση στο θέμα της αποζημίωσης 
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Διαλύουν το ΤΑΠ-ΟΤΕ!

Επιστολή στον ΕΦΚΑ για την ασφαλιστική ικανότητα

Ρεπορτάζ - Δράσεις

Επιστολή διαμαρτυρίας 
προς τον Διοικητή του 

ΕΦΚΑ Χρήστο Χάλαρη, για 
την απόφαση διάλυσης του 
ΤΑΠ-ΟΤΕ, απέστειλαν από 
κοινού οι Σύλλογοι Συνταξι-
ούχων ΕΛΤΑ, ΟΤΕ και ΟΣΕ.

Η επιστολή έχει ως εξής:
Κύριε Διοικητά,
Εκπλαγήκαμε δυσάρεστα με 

την απόφασή σας, να διαλύ-
σετε το τοπικό υποκατάστημα 
Ασφαλισμένων του εντασσό-
μενου κλάδου σύνταξης του 
ΤΑΠ-ΟΤΕ, που εδρεύει στην 
οδό Αγίου Κωνσταντίνου 16, 
στην Αθήνα. Πρόκειται για 
ένα υποκατάστημα, που για 
τον ΕΦΚΑ, επί καθημερινής 
μάλιστα βάσης,  μπορούμε 
να πούμε ότι αποτελεί νησίδα 
σωστής εξυπηρέτησης για χι-
λιάδες συναδέλφους.

Εκφράζουμε την έντονη αντί-
θεσή μας στην απόφαση διά-
λυσης του υποκαταστήματος, 
διότι θα προκαλέσει τεράστια 
και δυσεπίλυτα προβλήματα 
για περίπου 60.000 συνταξι-
ούχους του εν λόγω Ταμείου. 
Ήδη κατά τις πρώτες ημέρες 
εφαρμογής της απόφασης 
-και αυτό αποτελεί άκρως 

ανησυχητικό δείγμα- παρατη-
ρούνται φαινόμενα σοβαρών 
δυσλειτουργιών. Πολλαπλα-
σιάζονται ακόμη και προβλή-
ματα που αφορούν πρακτικά 
ζητήματα και τις επιπτώσεις 
υφίστανται αποκλειστικά οι 
ασφαλισμένοι.

«Μάρτυρες» της αλλόκοτης 
και εν συγχύσει κατάστασης 
που επικρατεί στο υποκατά-
στημα του κλάδου σύνταξης 
ΤΑΠ-ΟΤΕ, είμαστε εμείς, τα 
μέλη των Δ.Σ. των Συλλόγων 
ΕΛΤΑ, ΟΤΕ, ΟΣΕ, που συμ-
βάλλουμε στην εξυπηρέτη-
ση των συναδέλφων μας, με 
την αρωγή και τη συνεργασία 
των εξαιρετικών υπαλλήλων, 
οι οποίοι αποτελούν φωτεινό 
παράδειγμα στον ΕΦΚΑ.

Με την απόφασή 
σας ανατρέπετε τα 
πάντα επί τα χείρω! 

Αντί να ενισχύσετε το  εν 
λόγω υποκατάστημα με 
υπαλλήλους, προκειμένου 
να καταστεί ακόμη πιο λει-
τουργικό και αποτελεσματι-
κό, μεταθέτετε και τους ήδη 
υπάρχοντες (εξαιρετικούς 
γνώστες των θεμάτων του 
κλάδου ΤΑΠ-ΟΤΕ) σε άλλες 

υπηρεσίες του ΕΦΚΑ.
Αντί να δώσετε λύσεις, δι-

ευκολύνοντας τους συνταξι-
ούχους, δημιουργείτε ανυ-
πέρβλητα εμπόδια και χάος 
άνευ προηγούμενου.

Ζητάμε, λοιπόν, από σας 
να αναθεωρήσετε ή έστω να 
δώσετε κάποιο ακόμη μετα-
βατικό διάστημα εφαρμογής 
της απόφασης. Διαφορετικά 
να ξέρετε και λυπούμαστε γι’ 
αυτό, ότι και οι συνταξιούχοι 
του πρώην ΤΑΠ-ΟΤΕ θα προ-
στεθούν σ’ αυτούς από τους 
οποίους ζητάτε συγνώμη και 
κατανόηση, για τις δυσλει-
τουργίες του Φορέα.

Να υπογραμμίσουμε ότι 
έως τώρα, ο Φορέας, μόνο 
στα λόγια και κυρίως «τη-
λεοπτικά», εκσυγχρονίζεται, 
επιταχύνει και απλοποιεί τις 
διαδικασίες εξυπηρέτησης 
των ασφαλισμένων.

Αυτό που επιχειρείτε να κά-
νετε, ιδίως τη συγκεκριμένη 
περίοδο όπου δεν υπάρχουν 
πιθανότητες επιτυχίας, δεν 
είναι μεταρρύθμιση, αλλά 
διάλυση! Ήδη οι χρόνοι έκ-
δοσης προσωρινών, κύριων, 
καθώς και συντάξεων χηρεί-
ας, αυξάνονται δραματικά.

Για τα Διοικητικά Συμβούλια 
Συνταξιούχων ΕΛΤΑ, ΟΤΕ, ΟΣΕ.

Η Διοίκηση του Συλλό-
γου απέστειλε επιστο-

λή στον ΕΦΚΑ, αναφορικά 
με την ανανέωση της ασφα-
λιστικής ικανότητας των έμ-
μεσα ασφαλισμένων μελών 
των συνταξιούχων ταχυδρο-
μικών.

Η επιστολή προς τον διοικη-
τή του ΕΦΚΑ Χρήστο Χάλα-
ρη, έχει ως εξής:

Κύριε Διοικητά,
η ασφαλιστική ικανότητα 

των προστατευόμενων μελών 
των συνταξιούχων ΕΛΤΑ (έμ-
μεσα ασφαλισμένοι σύζυγοι 
και τέκνα), ανανεώθηκε την τε-

λευταία φορά μόνο για τέσσε-
ρις μήνες και όχι για ένα έτος, 
όπως γινόταν τα προηγούμενα 
χρόνια. Για την ακρίβεια , η 
ανανέωση αφορά την περίοδο 
από  1/3/2020 έως 30/6/2020.

Η αλλαγή αυτή, όπως είναι 
λογικό, έπιασε εξ’ απήνης χι-
λιάδες συναδέλφους μας και 
τους προκάλεσε σύγχυση και 
ταλαιπωρία, που μέρα με την 
μέρα εντείνονται, όσο πλησι-
άζει η ημερομηνία λήξης της 
ασφαλιστικής ικανότητας.

Διερωτόμαστε για ποιον 
λόγο  η ασφαλιστική ικανότη-
τα «ψαλιδίστηκε» στους τέσ-

σερις μήνες και τι πραγματικά 
εξυπηρετεί μια τέτοια ενέρ-
γεια. Με δεδομένες τις δυ-
σμενείς υγειονομικές συνθή-
κες που έχουν διαμορφωθεί, 
εξαιτίας της πανδημίας του 
κορονοϊού,  είναι αναγκαίο 
όσο ποτέ τα έμμεσα ασφαλι-
σμένα μέλη των συναδέλφων 
μας, να μην βρεθούν ούτε 
ημέρα χωρίς ασφάλιση, μ’ 
ό,τι αυτό συνεπάγεται για την 
υγειονομική τους περίθαλψη.

Παρακαλούμε να προβείτε 
άμεσα στις απαραίτητες ενέρ-
γειες προκειμένου η ασφαλι-
στική ενημερότητα των έμμε-

σα ασφαλισμένων μελών των 
συναδέλφων, να ανανεωθεί 
τουλάχιστον για ένα έτος και 
ευελπιστούμε ότι θα είναι η 
τελευταία φορά που οι συντα-
ξιούχοι ταχυδρομικοί θα βρε-
θούν ενώπιον μιας δυσάρε-
στης εξέλιξης, που αφορά την 
ασφαλιστική τους ικανότητα 
και θα ταλαιπωρούνται επί 
μακρόν για να την επιλύσουν.  

Ευχής έργον θα ήταν να δώ-
σετε λύση μόνιμου χαρακτή-
ρα στο εν λόγω ζήτημα.

Περιμένοντας άμεσα την 
απόφασή σας για το θέμα, 
σας ευχαριστούμε.

Εκφράζουμε την έντονη αντίθεσή μας
στην απόφαση διάλυσης του ΤΑΠ-ΟΤΕ

Με νομοθετική ρύθμιση που κα-
τέθεσε η κυβέρνηση στη Βουλή, 
δίνεται λύση στο πρόβλημα με τα 
αναδρομικά ποσά των συντάξε-
ων, για τα οποία οι συνταξιούχοι 
- ανάμεσα στους οποίους και πολ-
λοί ταχυδρομικοί - κλήθηκαν να 
πληρώσουν φόρο. Πρόκειται για 
μια εξέλιξη που ικανοποιεί την Δι-
οίκηση, η οποία μαζί με την Σ.Ε.Α 
(Συνεργαζόμενες Συνταξιουχικές 
Οργανώσεις), είχαν αποστείλει επι-
στολή για το θέμα των φοροχρεώ-
σεων, στον υπουργό Οικονομικών 
Χρήστο Σταϊκούρα.

Η ρύθμιση αφορά ένα μεγάλο 
ποσοστό αναδρομικών συντάξεων 
που εισπράχθηκαν το 2013 από 
τους δικαιούχους, οι οποίοι όμως 
δεν συμπεριέλαβαν τα συγκεκρι-
μένα ποσά στη φορολογική τους 
δήλωση, με συνέπεια να τους κα-
ταλογιστεί φόρος.

Ανάμεσα σ’ αυτές τις περιπτώσεις 
προέκυψαν και ορισμένες πράξεις 
προσδιορισμού φόρου που εκδό-
θηκαν, παρά το γεγονός ότι τα ει-
σοδήματα αυτά είχαν συμπεριλη-
φθεί από τους φορολογούμενους 
στις δηλώσεις που είχαν υποβάλει.

Με τη νομοθετική ρύθμιση που 
κατατέθηκε, θα δοθεί η δυνατότη-
τα να διορθωθούν τα εκκαθαριστι-
κά, είτε μετά από αίτηση του φορο-
λογουμένου, είτε από την ίδια την 
ΑΑΔΕ οίκοθεν. Η νέα διαδικασία 
θα δώσει στη φορολογική διοίκη-
ση τη δυνατότητα να προβεί σε δι-
ορθωτική παρέμβαση, με βάση τα 
στοιχεία που θα προσκομιστούν 
στις αρμόδιες Δ.Ο.Υ.

Προβλέπεται, επίσης, ότι δεν 
θα επιβληθούν πρόστιμα, ενώ 
μειώνονται σημαντικά οι επιβαλ-
λόμενες προσαυξήσεις στους συ-
νταξιούχους που έλαβαν καθυστε-
ρημένα την πρώτη τους σύνταξη, 
για τα μη δηλωθέντα αναδρομικά 
τους.

Κατατέθηκε 
η ρύθμιση για 
τις φοροχρεώσεις 
στην απόδοση 
αναδρομικών
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Γέμισαν τις τσέπες των συ-
νταξιούχων με αναδρο-
μικά. Η κυβέρνηση δη-

μιούργησε μια επικοινωνιακή 
«καταιγίδα» άνευ προηγουμέ-
νου, επενδύοντας στην ελπίδα 
των συνταξιούχων για ένα κα-
λύτερο εισόδημα. 

Βέβαια η επικοινωνιακή στρα-
τηγική είχε ως βάση τις δεσμεύ-
σεις του πρωθυπουργού, ότι 
θα καταργήσει τον νόμο 4387 
(τον κοινώς λεγόμενο Νόμο 
Κατρούγκαλου). Η ιστορία 
απέδειξε ότι όχι μόνο δεν τον 
κατήργησαν ή έστω τον αντικα-
τέστησαν, αλλά αντιθέτως στή-
ριξαν τον προηγούμενο νόμο 
και με τον 4670/2020, επιβε-
βαίωσαν/θεσμοθέτησαν την 
προσωπική διαφορά. 

Πρέπει να επεξηγηθεί το εξής: 
έχουμε προσωπική διαφορά 
ως προς τις αποδοχές. Η προ-
σωπική διαφορά που έχει κατα-
χωρηθεί για κάθε συνάδελφο, 
διατηρείται, και ο νέος επανυ-

πολογισμός με βάση τα τριάντα 
χρόνια εργασίας που θα προ-
κύψει, θα συμψηφιστεί με τον 
επανυπολογισμό του Ν.4387.

Άνθρακας, λοιπόν, ο θησαυ-
ρός για όσους συνάδελφους 
έχουν προσωπική διαφορά 
και προσμένουν τα αναδρο-
μικά. Πρόκειται για λογιστικό 
συμψηφισμό και το ίδιο είχε 
συμβεί με τα αναδρομικά στην 
επικουρική σύνταξη. Τότε, που 
διατυμπάνιζαν προς κάθε κα-
τεύθυνση ότι 1.200.000 συντα-
ξιούχοι θα δουν αναδρομικά 
μετά την απόφαση του ΣτΕ, 
τον Οκτώβριο του 2019, που 
είχε κρίνει αντισυνταγματικές 
τις περικοπές στα επικουρικά. 
Δεν μας είπαν, όμως, τι ακρι-
βώς συμβαίνει, ότι δηλαδή ο 
επανυπολογισμός των επικου-
ρικών συντάξεων έγινε με τον 
Ν.4387, ο οποίος κρίθηκε αντι-
συνταγματικός  και αφορά μόνο  
230.000 μερισματούχους.

Ο νόμος αυτός επανυπολόγι-
σε τις επικουρικές συντάξεις στο 
ποσοστό 15%, μ΄ αυτό που είχε 
υπολογιστεί η δική μας επικου-
ρική. Σ’ ό,τι αφορά στα άλλα 
Ταμεία, ήταν σε μεγαλύτερα 

ποσοστά  και στο σύνολο των 
αποδοχών της κύριας σύντα-
ξης. Σε όλη αυτή «διαδρομή» 
των υποσχέσεων, δεσμεύσεων 
και μη υλοποίησης των αποφά-
σεων του Ανωτάτου Δικαστηρί-
ου, συνέβη κάτι παράδοξο.

Μία απόφαση του 2015 που 
έκρινε αντισυνταγματικό τον 
Ν.4093 και δικαίωνε τους συ-
νταξιούχους. Προέβλεπε τερ-
ματισμό των κρατήσεων και 
αυτή την απόφαση, η παρού-
σα κυβέρνηση, την έστειλε σε 
άλλη δίκη, τη λεγόμενη πιλοτι-
κή, μαζί με τον 4387 που κρί-
θηκε συνταγματικος. Θα εκδι-
κάσουν και την προηγούμενη 

απόφαση που έκανε κρατήσεις 
χωρίς να υπάρχει νόμος, κρα-
τήσεις που έχουν γίνει και δεν 
τις έχουν αποδώσει στους δι-
καιούχους.

Η επικοινωνιακή πληροφό-
ρηση «φουσκώνει» τις τσέπες 
με αερολογίες, όμως έρχεται 
η στιγμή που όλα ξεφουσκώ-
νουν, όταν δεν υλοποιούνται 
οι δεσμεύσεις. Τα κόμματα, 
κυρίως αυτά της εξουσίας, αρέ-
σκονται στο να προσφέρουν 
αφειδώς υποσχέσεις στους 
συνταξιούχους. Οι αδικίες που 
υπέστησαν οι απόμαχοι της 
εργασίας κατά τα μνημονια-
κά χρόνια ήταν πάμπολλες, 

όπως αντίστοιχα τόσες ήταν και 
οι «ευκαιρίες» της πολιτικής 
εξουσίας για να τις διορθώσει. 
Αντί αυτού, γίναμε μάρτυρες 
και εξακολουθούμε να είμα-
στε, μιας πολιτικής μεσοβέζι-
κων λύσεων, που περιπλέκει 
τα πράγματα και ασφαλώς δεν 
αποκαθιστά τις αδικίες που 
υποστήκαμε.

Όλοι υποσχέθηκαν «καθα-
ρές» λύσεις, όμως την ώρα της 
κρίσης έκαναν πίσω… «Καθα-
ρές»  λύσεις θα έχουμε μόνο, 
αν υπάρξουν αποσαφηνισμέ-
νες πολιτικές προτάσεις, με 
σαφή προσανατολισμό για την 
επίλυση των προβλημάτων.

Κανείς δεν μιλάει για την 
αναδιανομή του παραγόμε-
νου πλούτου, που θα άλλαζε 
άρδην και επί τα βελτίω την ει-
κόνα της πραγματικής οικονο-
μίας και κατ’ επέκταση της κοι-
νωνίας. Το μόνο που ακούμε 
καθημερινώς, είναι οι πολιτικές 
επιδομάτων που δημιουργούν 
φτωχοποίηση, αλλά και τα κε-
φάλαια ενίσχυσης προς τους 
κραταιούς επιχειρηματίες, προς 
χάριν βοηθείας του ελληνικού 
επιχειρείν….

«Φουσκώνουν» τις τσέπες μας με φρούδες υποσχέσεις

Άρχισαν τα όργανα, εκποιούν την περιουσία των ασφαλιστικών Ταμείων

Απόψεις & Σχόλια

Του πρώην προέδρου και 
νυν γενικού γραμματέα 

Τάσου Γεωργιάδη

Αναγκαία η αναδιανομή του παραγόμενου πλούτου

 Η δραματική βουτιά στα 
έσοδα του ΕΦΚΑ, έχει ως συ-
νέπεια τα εξής σημαντικά: 

Πρώτον μεγάλες καθυστε-
ρήσεις στην καταβολή των 
συντάξεων, με τις εκκρεμού-
σες να διπλασιάζονται σε λι-
γότερο από ένα χρόνο φτά-
νοντας τις 200.000.

Δεύτερον ο υπουργός 
Εργασίας μετέθεσε για τον 
Οκτώβριο τις περιβόητες αυ-
ξήσεις που τόσο είχαν διαφη-
μίσει, οι οποίες ωστόσο είναι 
μόνο για λίγους. Όπως πάνε 

τα πράγματα, θα βρεθούμε 
σίγουρα προ δυσάρεστων 
εκπλήξεων, για τις ίδιες τις 
συντάξεις μας.

Όσον αφορά το επικουρικό 
η κατάσταση είναι η ίδια, ως 
προς τα έσοδα, που λόγω και 
του κορωνοϊου λιγοστεύουν, 
έχοντας ήδη εκποίηση του 
ομολόγου από τα αποθεμα-
τικά του ΕΦΚΑ.

Η περιουσία του ΕΤΕΑΕΠ 
είναι όλων των συναδέλφων 
που λαμβάνουν μηνιαία επι-
κουρική σύνταξη. Η απόδο-
ση αυτής πρέπει να έχει τον 
ίδιο υπολογισμό για όλους, 
χωρίς εξαιρέσεις και «διακρί-

σεις», επί όλων των αποδο-
χών.

Μαζί μ΄ όλα τα τραγελαφικά 
έχουμε ακόμη μια απόφαση 
της Διοίκησης του ΕΦΚΑ, να 
αναμορφώσει τον προϋπο-
λογισμό και να ρευστοποι-
ήσει ομόλογα από τα απο-
θεματικά του ΕΦΚΑ ύψους 
286 εκατομμυρίων ευρώ, 
προκειμένου να καλύψει τις 
αυξήσεις στις επικουρικές 
συντάξεις αλλά και την κατα-
βολή των αναδρομικών που 
απορρέουν από την απόφα-
ση του ΣτΕ (Οκτ. 2019).

Τον δικό μας ΕΛ-ΕΑ δεν 
τον εντάσσουν στον ίδιο 

υπολογισμό (δηλαδή σ’ 
όλες τις αποδοχές), ενώ δί-
νουν χρήματα από το κοινό 
αυτό Ταμείο, σ΄ άλλα επικου-
ρικά Ταμεία.

 Έτσι, κατ’ αυτόν τον τρόπο 
δημιουργείται ένα περιβάλλον 
δραματικής μείωσης των απο-
θεματικών αλλά ρευστοποιεί-
ται σχεδόν το 20% της περιου-
σίας του ΕΤΕΑΕΠ, που από τον 
Φεβρουάριο εντάχθηκε στον 
ΕΦΚΑ.

Ζητάμε τα μέλη μας που 
λαμβάνουν μέρισμα από 
το ίδιο Ταμείο να έχουν ίση 
μεταχείριση, τον ίδιο υπολο-
γισμό, όπως συμβαίνει στα 

άλλα επικουρικά Ταμεία.
Αναφορικά με τις επικουρι-

κές συντάξεις, οι ταχυδρομι-
κοί συνταξιούχοι υπέστησαν 
τις μεγάλες περικοπές το 
2011 και 2012, δηλαδή πριν 
το νόμο Κατρούγκαλου και 
αυτό που επιδιώκουμε εμείς 
πάση θυσία, είναι στην δική 
μας περίπτωση να εφαρμο-
στεί ο νόμος 4387, ώστε και 
εμείς να λαμβάνουμε ανά-
λογο επικουρικό με εκείνους 
τους συναδέλφους που συ-
νταξιοδοτούνται τώρα. 

Πρόκειται για αίτημα που 
το θέτουμε μετ΄ επιτάσεως 
στους αρμόδιους φορείς.

Του Τάσου Γεωργιάδη
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Η πανδημία του κορωνοϊού, 
άλλαξε τη ζωή μας. Η ανασφά-
λεια έχει ενταθεί, υπάρχει αβε-
βαιότητα για το μέλλον. 

Η πανδημία αποκάλυψε όχι 
μόνο πόσο απάνθρωπο αλλά 
και πόσο νωθρό είναι το νεο-
φιλελεύθερο οικοδόμημα. Την 
ώρα της κρίσης, όταν η παν-
δημία σάρωνε την Ευρώπη και 
είχε χτυπήσει και την πόρτα της 
χώρας μας, η κυβέρνηση χρη-
σιμοποίησε επικοινωνιακά τους 
ανθρώπους του Εθνικού Συστή-
ματος Υγείας (γιατρούς και νο-
σηλευτές), που είχαν ριχτεί στη 
μάχη με κίνδυνο της ζωής τους. 

Χειροκροτήματα, επευφημίες, 
μια ενορχηστρωμένη επικοινω-
νιακή πολιτική από την κυβέρνη-
ση, που ήθελε να «καρπωθεί» 
από τις δάφνες των πραγμα-
τικών ηρώων της πανδημίας. 
Και τώρα που ο κίνδυνος απο-
μακρύνθηκε (αν δεν επανέλθει 

πάλι), απαξιεί να ικανοποιήσει 
βασικά αιτήματα γιατρών και 
νοσηλευτών, όπως την ένταξη 
τους στο «ανθυγιεινό»  και την 
πρόσληψη κι άλλων εργαζομέ-
νων. Είναι βέβαιο ότι αυτό που 
είχαν στο μυαλό τους, για την 
είσοδο των ιδιωτών και με κάθε 
τρόπο, ακόμη και στα νοσοκο-
μεία, δεν το ξέχασαν και με την 
πρώτη ευκαιρία θα επανέλθουν. 

Εμείς πρέπει να καταλάβουμε 
ότι και η υγεία είναι το μεγάλο 
μας δικαίωμα. Πληρώνουμε 
αρκετά από τη σύνταξή μας 
(6%) και πρέπει όλα τα άλλα 
να καταργηθούν (συμμετοχή 
στα φάρμακα, εξετάσεις, κ.τ.λ.)

Δεν είναι η Υγεία το μονα-
δικό δημόσιο αγαθό, που 
κυβέρνηση θέλει να δώσει 
στους ιδιώτες, αλλά είναι και 
το νερό.

Εδώ και χρόνια εγχώριες εται-
ρείες  αλλά και μεγάλες ευρω-
παϊκές, προσπαθούν ανεπιτυ-
χώς να μπουν στην ελληνική 
αγορά του νερού, κυρίως στη 
Θεσσαλονίκη με την ιδιωτι-

κοποίηση της ΕΥΑΘ και στην 
Αθήνα, της ΕΥΔΑΠ.

Η κυβέρνηση, που αδιαφορεί 
γα τις επιπτώσεις της ιδιωτικο-
ποίησης τόσο για τους πολίτες  
όσο και για τα έσοδα του Δη-
μοσίου, έχει μια μανία να μι-
λάει ακόμα για τις συμπράξεις 
ιδιωτικού και δημόσιο Τομέα 
(ΣΔΙΤ). Επειδή οι ιδιώτες το 
μόνο που επιδιώκουν είναι το 
κέρδος, είναι φυσικό να ενδια-
φέρονται για κερδοφόρες επι-
χειρήσεις, όπως είναι η ΕΥΔΑΠ.

Δείχνει, λοιπόν, η κυβέρνηση 

με τον πιο κυνικό τρόπο, πως 
αντιλαμβάνεται την έννοια 
του εθνικού πλούτου της χώ-
ρας και πόσο εύκολα μπορεί 
να θυσιάσει τα δημόσια αγα-
θά στο βωμό του κέρδους κά-
ποιων συμφερόντων.

Εδώ έχουμε μια προσπάθεια 
καραμπινάτης υποστήριξης κά-
ποιων επιχειρηματικών συμ-
φερόντων που δια της πλα-
γίας οδού θα παρακάμψει τις 
αποφάσεις του Συμβουλίου 
Επικρατείας και θα ανοίξει  το 
δρόμο στην είσοδο ιδιωτών στο 

εξωτερικό.
Αναφέρουμε εδώ ότι μέσω 

του συστήματος αυτού (ΕΥΣ), 
η ΕΥΔΑΠ προσφέρει το 80% 
των αποθεμάτων νερού όλης 
της χώρας, που εκτός από την 
Αττική, επεκτείνεται και σε άλ-
λους τρεις νομούς, την Αιτωλο-
ακαρνανία, τη Φθιώτιδα και τη 
Βοιωτία.

Η εκχώρηση σε ιδιώτες αυτού 
του συστήματος αφορά τη δια-
χείριση, λειτουργία και συντή-
ρηση τεράστιων έργων.

Η διεθνής εμπειρία λέει ότι σε 
χώρες που ιδιωτικοποιήθηκε 
το νερό, υπάρχουν προβλή-
ματα και  σε πολλές από αυ-
τές, οι επιχειρήσεις του νερού 
επανήλθαν στο Δημόσιο ή θα 
επανέλθουν στο εγγύς μέλλον.

Η κυβέρνηση αδιαφορεί για 
όλα αυτά και είναι αποφασι-
σμένη να μας παρουσιάσει και 
άλλον έναν εκσυγχρονισμό!!!

Για τους πολίτες, αν δεν αντι-
σταθούμε, σημαίνει υποβάθμιση 
της ποιότητας του νερού που θα 
πληρώνουμε και ακριβότερα.

Υποσχέθηκαν υπερανά-
πτυξη και μέσα σε έξι μή-

νες,  οδήγησαν την οικονομία 
στην ύφεση. Και αυτό δεν έχει 
καμία σχέση με τον κορωνοϊό.  

Η πανδημία, μάλιστα, τους 
ήρθε κουτί, προκειμένου να τα 
ρίξουν σ’ αυτή, και έτσι να τα 
κουκουλώσουν χωρίς να εκτε-
θούν.

Το πρόβλημα είναι ότι με τις 
επιλογές της κυβέρνησης για 
την οικονομία και το απίστευτο 
«ρίξιμο» στους εργαζόμενους, 

στους μικρομεσαίους, στους 
ελεύθερους επαγγελματίες και 
οσονούπω εμάς τους συνταξι-
ούχους, θα μας πετάξουν πάλι 
στο «πηγάδι» της ύφεσης, που 
γνωρίζουμε καλά τι σημαίνει 
από την εμπειρία μας με τα μνη-
μόνια.

«Ευαγγέλιο» έχουν τη δη-
μοσιονομική λιτότητα και ό,τι 
και να λένε τα ΜΜΕ, αυτό δεν 
κρύβεται. Η πολιτική λιτότητας 
εφαρμόστηκε στους συνταξιού-
χους, πριν την πανδημία, και 
εμείς ήδη τη γευόμαστε. Θυμό-
μαστε την έρμη 13η σύνταξη, 
την οποία αν και κατήγγειλαν 
ως προεκλογική παροχή,  ψή-

φισαν ως μόνιμο μέτρο για ψη-
φοθηρικούς λόγους και με το 
πρώτο νομοθέτημα του Βρού-
τση, την κατήργησαν. 

Το ίδιο έκαναν και με το μέρι-
σμα. Κανείς συνταξιούχος δεν 
έλαβε τέτοιο, με τι δικαιολογία 
ότι ήταν «ψίχουλα» και αυτοί 
δεν καταδέχονται να δίνουν τέ-
τοια, αλλά ούτε καρβέλι.

Ο περιβόητος νόμος Βρούτση 
διέψευσε τις μεγάλες προσδοκί-
ες που διατυμπάνιζε νύχτα και 
μέρα στα ΜΜΕ η κυβέρνηση.

Δύο εκατομμύρια συνταξι-
ούχοι πήραν μόνο τηλεοπτι-
κή αύξηση!

Διακόσιες χιλιάδες, όχι συ-

νταξιούχοι του ΕΛΤΑ, έλαβαν 
μικρή αύξηση στις επικουρικές 
συντάξεις.

Και αυτοί που ευνοούνται 
πραγματικά και θα πάρουν αύ-
ξηση τον ερχόμενο Οκτώβριο, 
είναι  περίπου εβδομήντα χιλιά-
δες, λόγω αύξησης των ποσο-
στών αναπλήρωσης (μετά την 
30ετία).

Από αυτούς θα πάρουν αύ-
ξηση σε πέντε ετήσιες δόσεις, 
όσοι έχουν αρνητική προσωπι-
κή διαφορά. Αντίθετα, εφάπαξ 
αύξηση όσοι πήραν σύνταξη με 
το Ν.Κατρούγκαλου.

Αυτά για μας τους συνταξιού-
χους, για τους εργαζόμενους 

είναι ακόμη χειρότερα τα πράγ-
ματα. Προεκλογικά είχαν εξαγ-
γείλει απλόχερα αυξήσεις, για 
να καταλήξουν σε μισθούς 
ντροπής, με το φάσμα της 
ανεργίας να βρίσκεται πάνω 
από τα κεφάλια χιλιάδων εργα-
ζομένων.

Με την δικαιολογία και την 
πανδημία η κατάσταση θα χει-
ροτερέψει, η κυβέρνηση επιχει-
ρεί το αδιανόητο, με νόμο να 
στερήσει δικαιώματα στους πο-
λίτες, περιορίζοντας τις ελευθε-
ρίες τους, όπως είναι οι πορείες 
και οι διαδηλώσεις διαμαρτυρί-
ας. Ο νόμος αυτός δεν θα επι-
τρέψουμε να περάσει.

Η Ν.Δ παθαίνει αλλεργία όταν ακούει Δημόσιο

Έσπειραν ψέματα, θα θερίσουν οργή!!!

Απόψεις & Σχόλια

Του προέδρου
Γιώργου Πεπόνη

Του προέδρου
Γιώργου Πεπόνη

Τα ψέματα του Βρούτση για το Ασφαλιστικό

Στο σφυρί και το νερό!!!
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Απόψεις & Σχόλια

Καθυστερημένα, λόγω της 
πανδημίας, σας ενημερώ-

νουμε για τα τερτίπια της πλει-
οψηφίας σχετικά με τις εκλογές 
του Συλλόγου.

Στην αντικαταστατική, άρα 
παράνομη Γ.Σ. της 20.2.2020 
πάρθηκε απόφαση, κατά πα-
ράβαση του καταστατικού, να 
διεξαχθούν εκλογές την 30 και 
31/3/2020 με κάλπες.

Συγκεκριμένα, να στηθούν 
ένδεκα (11) κάλπες σε όλη την 
Ελλάδα και ειδικά στις πόλεις 
Αθήνα, Θεσσαλονίκη, Κοζάνη, 
Καβάλα, Λάρισα, Λαμία, Ιωάν-
νινα, Πάτρα, Τρίπολη, Ηράκλειο 
και Μυτιλήνη

Η απόφαση της πλειοψηφίας 
να προτείνει εκλογές με κάλπη 
επιλεκτικά στην Αθήνα και σε 
δέκα (10) ακόμη πόλεις αντικα-
ταστατικά και παράνομα, είναι 
η μεγαλύτερη δυνατή προσβο-
λή που θα μπορούσε να γίνει 
απέναντι στους χιλιάδες συνα-
δέλφους που δεν διαμένουν 
στο κέντρο αυτών των πόλεων. 
Την απόφαση αυτή τόλμησαν να 
την επικυρώσουν από την αντι-
καταστατική Γεν. Συνέλευση της 
20.02.2020. Θαυμάστε τους! 
Εκλογές στον 6ο όροφο και 
στα 20 τετραγωνικά των εξω-
τερικών χώρων των γραφείων 
του Συλλόγου για 6000 μέλη 
της Αττικής και Νήσων.

Ξεκίνησαν αυτή την εκλογική 
παρωδία δήθεν υπακούοντας 
σε νόμο. Ο περίφημος νόμος 
4331/2015 (νόμος Στρατούλη) 
στον οποίο στηρίζουν το εκλο-
γικό πραξικόπημα, επιμένουμε 
ότι δεν αφορά τον Σύλλογό μας. 
Δεν είμαστε επαγγελματικό Σω-
ματείο, έχουμε το χαρακτήρα 
που έχουν και οι εξωραϊστικοί 
Σύλλογοι  και υπαγόμεθα στις 
διατάξεις του Αστικού Κώδικα. 
Παρ’ όλα αυτά, το καταστατικό 
μας έχει εναρμονιστεί με τα άρ-
θρα 10-13 του συνδικαλιστικού 
νόμου 1264/82 που προβλέπει 
την εφαρμογή της απλής αναλο-

γικής, από το 2004 που τροπο-
ποιήθηκε με απόφαση του Πρω-
τοδικείου Αθηνών.

Το Προεδρείο αδιαφόρησε 
προκλητικά μπροστά στις τεκ-
μηριωμένες γνωμοδοτήσεις που 
προσκόμισε η ΔΑΚΕ και η ΑΦΣ 
και στήριξε το εγχείρημά του σε 
μια επιστολή μισής σελίδας του 
δικηγόρου Βερβεσού με απλή 
γνώμη και όπως αναφέρει, 
«λίαν συνοπτικώς λόγω της 
πίεσης του χρόνου». Η γνώ-
μη του αυτή είναι αντίθετη από 
εκείνη που πρόβαλε υποστηρί-
ζοντας το Σύλλογο στην αγωγή 
του συναδέλφου.

Μετά από αυτά θέτουμε το 
ερώτημα: Εάν, όπως λέει ο 
πρόεδρος, δεσμεύεται να 
εφαρμόσει τη γνώμη του δικη-
γόρου Βερβεσού γιατί αγνόη-
σε την τελευταία παράγραφο 
που λέει: «Τούτο δύναται να 
επιτευχθεί με τη δημιουργία 
εκλογικών κέντρων ψηφοφο-
ρίας ανά την Επικράτεια». Η 
γνώμη του εν λόγω δικηγόρου 
είναι καταχωρημένη με μη ανα-
γνώσιμα γράμματα στην τελευ-
ταία σελίδα της κόκκινης ανα-
κοίνωσης του προέδρου με τον 
τίτλο «Εκλογές του Συλλόγου» 
που είναι πλούσια σε υποκρισία, 
σκοπιμότητα και ψέματα.

Είναι απαράδεκτο το προε-
δρείο να εισπράττει ανελλιπώς 
την συνδρομή των συναδέλ-
φων, να τη διαχειρίζεται κατά 
το «δοκούν» και χωρίς κανένα 
ηθικό φραγμό να τους στερεί 
το ιερό δικαίωμα του εκλέγειν. 
Με ποιο δικαίωμα 10.000 μέλη 
(90%) ταμειακώς εντάξει, τα 
οποία διαμένουν εκτός των ορί-
ων των δέκα (10) πόλεων και 
του Κέντρου (Αθήνας), στερού-
νται στην ουσία του δικαιώματος 
του εκλέγειν. Σύμφωνα με το 
Σύνταγμα «η παρεμβολή τεχνι-
τών ή νομικών εμποδίων στην 

άσκηση των δικαιωμάτων των 
πολιτών είναι ανεπίτρεπτη και 
παράνομη». Η απόφαση του 
προεδρείου έχει αυτό το χαρα-
κτήρα.

Γιατί οι συνάδελφοι του 
Έβρου πρέπει να ψηφίσουν 
στην Καβάλα, της Εύβοιας 
στην Λαμία, της Κέρκυρας και 
της Λευκάδας στα Ιωάννινα, 
των Κυκλάδων και Δωδεκα-
νήσων στην Αθήνα, της Ηλείας 
στην Πάτρα κλπ. και μάλιστα 
με δικά τους έξοδα;  Γιατί αυ-
τός ο αυταρχισμός σε ένα Σύλ-
λογο Συνταξιούχων; Ντροπή!

Αν και είμαστε βέβαιοι ότι τους 
κολλητούς θα τους διευκολύ-
νουν να πάνε να ψηφίσουν κά-
νοντας χρήση των «μυστικών» 
κονδυλίων του Συλλόγου.

Για να κάμψουμε την αδιαλ-
λαξία του προεδρείου προτεί-
ναμε στο Δ.Σ. στις 13.2.2020 
εκλογές με κάλπη και επιστο-
λή όπως έκαναν πρόσφατα 
οι συνταξιούχοι του ΟΤΕ που 
έστησαν κάλπες μόνο στους 21 
Περιφερειακούς Συλλόγους 
και ταυτόχρονα δίδονταν το 
δικαίωμα σε όλα τα μέλη να 
ψηφίσουν με επιστολή. Ας ση-
μειωθεί ότι από τα 32.000 μέλη 
ψήφισαν 13.000 με επιστολή 
και 1.500 με κάλπη και η ταυ-
τοπροσωπία τακτοποιήθηκε με 
υπεύθυνη δήλωση θεωρημέ-
νη ή με φωτοτυπία της ταυτό-
τητας.

Αφού θέλουν εκλογές με κάλ-
πη γιατί δεν στήνουν κάλπες σε 
όλες τις εκλογικές Περιφέρειες 
της Αττικής και σε όλους τους 
νομούς της Χώρας και τα Νη-
σιά; Γιατί δεν φρόντισαν τόσους 
μήνες που θέταμε το πρόβλημα 
των εκλογών να οργανώσουν 
εκλογικά κέντρα σε όλους τους 
νομούς και τα μεγάλα νησιά της 
χώρας;

Η σκοπιμότητα και η υποκρι-

σία σε όλο της το μεγαλείο, για 
εκλογές της αρπαχτής! Είναι 
όμως πιστοί στην δέσμευση που 
έχουν δώσει στους «αλληλέγ-
γυους» ότι την απόφαση για 
εκλογή με 11 κάλπες θα την 
πάνε μέχρι τέλους.

Με τις ενέργειες αυτές οδη-
γούν τον Σύλλογο στο δρόμο 
της συρρίκνωσης και της ανυ-
ποληψίας και δημιουργούν ένα 
μεγάλο ερωτηματικό: Τι είδους 
μυαλά είναι αυτά που λένε τόσα 
ψέματα και χωρίς καμία δυσκο-
λία στήνουν αυτή την εκλογική 
παρωδία; Δεν σέβονται τίποτα;

Οι λόγοι πλέον είναι παρα-
πάνω από προφανείς. Το Προ-
εδρείο φοβάται την οργή των 
συναδέλφων από όλη την Ελ-
λάδα για το φιάσκο των αγω-
γών και για το φέσι του 8%, στα 
ποσά που θα επιστραφούν, που 
φορτώθηκε καθένας που έκανε 
αγωγή με την καθοδήγηση του 
Προεδρείου.

Επειδή σε πολλές συνδικαλι-
στικές και συνταξιουχικές ορ-
γανώσεις κατά την διάρκεια 
της καραντίνας έληξε η θητεία 
των Δ.Σ. η πολιτεία με την από 
13.04.2020 πράξη Νομοθετικού 
Περιεχομένου παρέτεινε την θη-
τεία των Δ.Σ. μέχρι 10.06.2020  
και με τον  4690/30.5.2020 
Νόμο παρέτεινε εκ νέου την θη-
τεία μέχρι 30.9.2020.Οι συνεχείς  
παρατάσεις είχαν σαν σκοπό να 
διευκολυνθούν οι οργανώσεις 
να πραγματοποιήσουν εκλογές 
μέχρι 30.9.2020.

Το Προεδρείο, ενώ είχε στα χέ-
ρια του την από 13.4.2020 πρά-
ξη Νομοθετικού Περιεχομένου, 
στις 24.2.2020 «προσέφυγε» εν 
κρυπτώ και χωρίς λόγο  μέσω 
πέντε «κολλητών» στο Πρωτο-
δικείο και πέτυχε τον αχρείαστο 
διορισμό του υφισταμένου Δ.Σ., 
μέχρι 21/9/2020, οπότε και θα 
γίνει το τακτικό Δικαστήριο.

Αποτέλεσμα ήταν το σημερινό 
Δ.Σ. να μην μπορεί να κάνει τί-
ποτε πέραν από την διαχείριση 
των καθημερινών θεμάτω. Το 
διορισμένο προεδρείο πέτυχε 
αυτό που ήθελε, η ημερομηνία 
των εκλογών να χαθεί στο βά-
θος του χρόνου.

Εάν δεν είχαν προβεί σε αυτή 
την ενέργεια θα μπορούσαμε 
μέσα στον Ιούνιο να πραγματο-
ποιήσουμε τις προβλεπόμενες 
συνελεύσεις και να προχωρή-
σουμε σε εκλογικές διαδικασίες 
μέχρι 30/9/2020 σύμφωνα με 
τις διατάξεις του καταστατικού. 
Πρέπει να γίνει κατανοητό ότι 
όσα είχαν προηγηθεί δεν ισχύ-
ουν πλέον.

Στο Δ.Σ. της 11.06.2020 ζητή-
σαμε να συζητήσουμε το θέμα 
των εκλογικών διαδικασιών, 
όποτε αυτές γίνουν, αλλά μας 
είπαν ότι το θέμα είναι ανεπίκαι-
ρο. Επειδή μπορεί να εξακολου-
θούν να βαυκαλίζονται και πάλι 
για εκλογικό πραξικόπημα, τους 
απαντάμε:

Η ΔΑΚΕ ως παράταξη αρχών 
και αξιών που εκπροσωπεί την 
πλειοψηφία των συναδέλφων 
δεσμεύεται ότι στο εκλογικό 
πραξικόπημα θα απαντήσει με 
όσα μέσα διαθέτει το νομικό σύ-
στημα της χώρας και διαβεβαιώ-
νει το προεδρείο ότι η ενορχη-
στρωμένη από αυτό εκλογική 
φαρσοκωμωδία δεν θα περάσει.

Ήδη η πολιτεία με τον 
4690/30.5.2020 Νόμο άρθρο 28 
παρ. 2 αποφάσισε όπως οι Γεν. 
Συνελεύσεις δύνανται να προκη-
ρύσσονται και να διεξάγονται με 
τη χρήση σύγχρονων ψηφιακών 
μέσων απομακρυσμένης συμμε-
τοχής των μελών τους. 

Είμαστε σε θέση να διαβεβαι-
ώσουμε τους συναδέλφους μας 
ότι οι επόμενες εκλογές θα γί-
νουν με αλληλογραφία ή και με 
τη χρήση ηλεκτρονικών μέσων 
απομακρυσμένης συμμετοχής. 
Τελεία και παύλα.

Εκλογές
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ΔΑΚΕ
ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ

Απόψεις & Σχόλια

Από στιγμή σε στιγμή αναμένεται 
η απόφαση του ΣτΕ σχετικά με την 
επιστροφή των παράνομων κρατή-
σεων των Συνταξιούχων, που εικά-
ζεται πως θα είναι θετική και αφορά 
το χρονικό διάστημα από τον Ιούλιο 
2015 έως και Απρίλιο 2016.

Δικαιούχοι είναι όλοι οι συνταξιού-
χοι που έχουν υποστεί τις κρατήσεις 
αυτών των Νόμων άσχετα αν έχουν 
κάνει ή όχι αγωγές. Οι συνταξιούχοι 
δικαιώνονται «εν μέρει» όμως και 
για άλλη μία φορά η υπεύθυνη στά-
ση της ΔΑΚΕ δικαιώνεται πλήρως.

Ακολουθώντας τις οδηγίες των 
νομικών επιστημόνων συστήναμε 
στους συναδέλφους εγγράφως και 
προφορικώς  να μην προσφύγουν 
σε δικηγόρους γιατί το θέμα θα λυ-
θεί συνολικά και όχι με μεμονωμέ-
νες αγωγές.

Ό,τι λέει η απλή λογική.
Γι’ αυτήν την θέση μας δεχθήκαμε 

ανελέητο πόλεμο από το Προεδρείο, 
τους αυλικούς του και τους προβο-
κάτορες. Το Προεδρείο, το οποίο επί 
σειρά ετών οδηγούσε κατά χιλιάδες 
τους συναδέλφους σε συγκεκριμέ-
νο φιλικό δικηγορικό Γραφείο με 
αποικιοκρατικές συμβάσεις. Έφτασε 
στο σημείο να προσλάβει υπαλλή-
λους - που μισθοδοτεί ο Σύλλογος - 
για να διεκπεραιώνουν την δουλειά 
του δικηγορικού γραφείου.

Πριν από ένα χρόνο, με πολυ-
δάπανες και πολυσέλιδες ανακοι-
νώσεις... ενημέρωνε ψευδώς τους 
συναδέλφους ότι εκδικάστηκαν οι 
προσφυγές τους, δικαιώθηκαν και 
να σπεύσουν να λάβουν τα επιδικα-
σθέντα ποσά από τον ΕΦΚΑ.

Όσοι συνάδελφοι παρασύρθηκαν 
από τις σειρήνες του προεδρείου 
και κατέθεσαν αγωγές, στο ποσό 
που θα τους επιστραφεί θα βάλουν 
μέτοχο με 8% και το δικηγορικό 
γραφείο.

Από τέλος του 2018 η τότε Διοίκηση 
του ΕΛΤΑ προκειμένου να πιέσει τους 
συναδέλφους που είχαν ώριμα συντα-
ξιοδοτικά δικαιώματα να αποχωρήσουν 
άρχισε το «παιχνίδι» με την αποζημίωση.

Παράνομα, ανήθικα και χωρίς ντρο-
πή διέδιδε ότι θα περικόψει μονομερώς 
το ύψος της αποζημίωσης, απειλή που 
πραγματοποίησε για τους συναδέλφους 
που αποχώρησαν από 1.1.2019 και 
στους οποίους κατέβαλε τμηματικά την 
μισή αποζημίωση (15.000 ευρώ).

Αυτή την τακτική συνέχισε και η νέα Δι-
οίκηση, η οποία πρόσφατα προχώρησε 
και σε μία νέα προκλητική ενέργεια.

Την 13.3.2020 πήρε απόφαση στο ανώ-
τατο επίπεδο (Διοικητικό Συμβούλιο) και 
περιέκοψε την αποζημίωση στο μισό μο-
νομερώς κατά παράβαση ΣΣΕ και Νόμων.

Όλοι εμείς οι συνταξιούχοι γνωρίζουμε 
τι σημαίνει η αποζημίωση για τους συνα-
δέλφους και τις οικογένειές τους και μά-
λιστα σ’ αυτούς τους χαλεπούς καιρούς.

Η ΔΑΚΕ πιστεύει πως πρέπει να γίνουν 
συντονισμένες κινήσεις και επαφές με τα 
θεσμικά όργανα που έχουν αποφασιστι-
κή αρμοδιότητα (Διοίκηση), καθώς και 
με πρόσωπα που μπορούν να παρέμ-
βουν καταλυτικά (Υπουργός).

Στεκόμαστε χωρίς δεύτερες σκέψεις δί-

πλα στους συναδέλφους αλληλέγγυοι 
στον αγώνα τους.

Δηλώνουμε ότι θα κάνουμε χρήση 
όλων των δυνατοτήτων παρέμβασης 
που έχουμε μέχρι οι συνάδελφοι να δι-
καιωθούν.

Η ΔΑΚΕ εκφράζει καθημερινά με πρά-
ξεις την αλληλεγγύη της σε όλους τους 
συναδέλφους. Η ΑΛΛΗΛΕΓΓΥΗ είναι το 
δόγμα της, το πιστεύω της και ο τρόπος 
ζωής των στελεχών της και όχι τίτλος 
διασπαστικού ψηφοδελτίου που δολί-
ως και ψευδεπίγραφα κάποιοι χρησι-
μοποιούν τη λέξη για να κοροϊδέψουν 
και πάλι τους συναδέλφους μας.

Η αλληλεγγύη προσφέρεται με έργα 
και όχι με λόγια του καφενείου.

Το τελευταίο διάστημα η Διοίκηση της 
ΔΑΚΕ Συνταξιούχων είχε διαδοχικές συ-
ναντήσεις με τον Υποδιοικητή του ΕΤΕΑ-
ΕΠ στον  οποίο καταθέσαμε τεκμηριωμέ-
νο υπόμνημα για την αδικία που γίνεται 
σε βάρος των παλιών συνταξιούχων συ-
ναδέλφων μας.

Επίσης συναντηθήκαμε με τον Γεν. Δ/
ντή του Υπουργείου, συζητήσαμε διεξο-
δικά το πρόβλημα του επικουρικού και 
καταθέσαμε δύο επιστολές με παραλή-
πτη τον Υπουργό.

Στην μία γράφουμε:
«Κύριε Υπουργέ,
Θέλουμε με την επιστολή μας αυτή, 

όπως και με την από 30.1.2020 που σας 
έχουμε αποστείλει και αντίγραφο της 
οποίας σας επισυνάπτουμε, να επισημά-
νουμε την τραγελαφική κατάσταση που 
επικρατεί στο Επικουρικό Ταμείο των Τα-
χυδρομικών (ΤΕΑΠ - ΕΛΤΑ) του ΕΤΕΑΕΠ.

Μετά τις δραματικές μειώσεις των προ-
ηγούμενων χρόνων προκύπτει αδήριτη 
ανάγκη να ασχοληθείτε με τα όσα απαρά-
δεκτα ισχύουν στο ταμείο μας, καθόσον 
υπάρχουν συνταξιούχοι δύο ταχυτήτων 
με διαφορετικά ποσά συντάξεων για τον 
ίδιο ασφαλιστικό χρόνο, παρότι όλοι οι 
ασφαλισμένοι κατέβαλαν τις ίδιες εισφο-
ρές δηλαδή 3% ο εργοδότης και 3% ο 
εργαζόμενος στο σύνολο των ακαθάρι-
στων αποδοχών.

Προς επιβεβαίωση των ανωτέρω, σας 

γνωρίζουμε ότι:
1. Στους συνταξιούχους που βγαίνουν 

σε σύνταξη από 1.1.2015 με το Νόμο 
4387/2016 η επικουρική σύνταξη υπο-
λογίζεται και ορθώς βέβαια, σε όλες τις 
συντάξιμες αποδοχές και για όλο τον ερ-
γασιακό βίο με συντελεστή 0,45.

2. Στους παλαιούς συνταξιούχους, μέ-
χρι 31.12.2014, η επικουρική σύνταξη 
υπολογίστηκε στο 7ο μισθολογικό κλι-
μάκιο και στο 69% του χρονοεπιδόματος 
που αντιστοιχεί στα 3/5 του εργασιακού 
βίου. Και όπως είναι φυσικό οι παλαιές 
επικουρικές συντάξεις υπολείπονται έως 
και 50% εκείνων που απονεμήθηκαν ή 
απονέμονται με τις διατάξεις του Νόμου 
4387/2016.

Η αδικία είναι κατάφορη καθόσον πα-
ραβιάζεται η αρχή της ισότητας, της ισο-
νομίας και της αναλογικότητας.

Για την αποκατάσταση της αδικίας ζητά-
με την κατάργηση του πλαφόν για τους 
προ της 31.12.2014 ασφαλισμένους και 
να γίνει επανυπολογισμός της επικουρι-
κής σύνταξης όλων των συνταξιούχων 
ΕΛΤΑ σύμφωνα με τις διατάξεις του Νό-
μου 4387/2016, όπως εφαρμόζεται για 
τους από 1.1.2015 ασφαλισμένους.

Εναλλακτικά μπορεί ο επανυπολογι-
σμός να γίνει στο 20% επί του συνολικού 
συντάξιμου μισθού, χωρίς περιοριστικό 
πλαφόν. Όπως προβλέπεται στον κανονι-
σμό του Ενιαίου Φορέα που ενταχθήκαμε. 

Το θέμα κ. Υπουργέ ενδιαφέρει άμε-
σα πάνω από 9.000 συνταξιούχους των 
ΕΛΤΑ οι οποίοι παίρνουν σήμερα 100 - 
120 ευρώ το μήνα, σκέτο φιλοδώρημα, 
και μάλιστα έπειτα από 35 έτη υπηρεσί-
ας, παρότι πλήρωναν στο Ταμείο το 3% 
στο σύνολο των ακαθάριστων αποδοχών 
τόσο οι ίδιοι όσο και ο εργοδότης.

Χρέος όλων μας είναι να αποκαταστή-
σουμε τις αδικίες της προηγούμενης 
Κυβέρνησης και να αποτρέψουμε την 
εμπλοκή των αδικημένων συνταξιούχων 
σε δικαστικές περιπέτειες, με ό,τι αυτό συ-
νεπάγεται.

Με εκτίμηση
ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ. ΤΗΣ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑΣ ΔΑΚΕ 

ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΕΛΤΑ
Ο Πρόεδρος Ν. Θωμόπουλος
Ο Γενικός Γραμματέας Γ. Μπακάρας»
 
Οι εκτιμήσεις μας είναι ότι το θέμα των 

επικουρικών έχει μπει σε καλό δρόμο. 
Είμαστε εδώ, όπως πάντα, μπροστάρηδες 
στον αγώνα για την αποκατάσταση της 
αδικίας. Τα κείμενά μας έχουν μεγάλες 
περικοπές διότι ο διορισμένος πρόεδρος 
αρνήθηκε να μας δώσει περισσότερο 
χώρο.

Επιστροφή
Παράνομων
Κρατήσεων

Αποζημιώσεις 

Επικουρικές 

Συνάδελφοι, 
μόνο η ΔΑΚΕ έχει τη δύναμη,
σήμερα, να επιβάλλει λύσεις

προς όφελος όλων μας.
Ευχόμαστε ΚΑΛΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ

σε όλους , οικογενειακή
και προσωπική ευτυχία.
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Αγαπητοί μου Συνάδελφοι.
Διοικείται ο Σύλλογός μας, τρεις τώρα 

διετίες, από την ίδια Διοίκηση του «ΕΝΩ-
ΤΙΚΟΥ».

Σ΄ αυτά τα χρόνια, όσοι από εσάς πα-
ρακολουθείτε τα όσα γίνονται στον Σύλ-
λογό μας, θα έχετε διαπιστώσει ότι μας 
παρουσιάζεται μία ειδυλλιακή εικόνα, 
πως όλα λειτουργούν ιδανικά και ότι ο 
Σύλλογός μας έγινε, στα χρόνια τους, 
πρότυπο και υπόδειγμα, προκαλώντας 
το ενδιαφέρον και τον θαυμασμό ακόμα 
και παγκοσμίως γνωστών εντύπων και 
τηλεοπτικών μέσων!!!

Έχασαν το μέτρο, έγιναν γραφικοί, και 
πλέον χωρίς ντροπή και αίσθημα ευθύ-
νης, αποκρύπτοντας την απολύτως ει-
κονική τους πραγματικότητα, μας αρα-
διάζουν ανοησίες και γελοιότητες, λες 
και απευθύνονται σε νήπια και κάφρους, 
ενώ μαθηματικά οδηγούν τον Σύλλογο 
στην άβυσσο…

Η αδιαφάνεια, η τσαπατσουλιά, η σκο-
πιμότητα και η παρανομία είναι τα χαρα-
κτηριστικά της λειτουργίας τους, με ένα 
και μοναδικό σκοπό: Την διατήρηση 
της καρέκλας τους…

Κρύβουν επιμελέστατα τον μπερντέ και 
το παραβάν τους, για να μη μπορεί να 
μπει κανείς σ΄ αυτά, γιατί θα δει τα όσα 
βλαπτικά κάνουν για τον Σύλλογο, ενώ 
μας λένε ότι είναι οι θιασώτες της νομι-
μότητας!!!

Η παροιμία μας όμως μας λέει: «Η αλε-
πού κρυβόντανε μα η ουρά της φαινό-
τανε».

Έτσι θυμηθείτε:
Μας έκαμαν το ποσό της πρόσκλησης 

στην κοπή της Βασιλόπιτας λάστιχο και 
ακορντεόν, και άλλοι πληρώνουν (Αθη-
ναίοι) 15 ευρώ, άλλοι 10 ευρώ, άλλοι 
5 ευρώ και σε τρία παραρτήματα δωρε-
άν!!!

Έστελναν, επιλεκτικά, όπου εκείνοι 
επιθυμούσαν, συναδέλφους δωρεάν 
σε διήμερες εκδρομές, αδικώντας τους 
υπόλοιπους που πλήρωναν, και πληρώ-
νουν, ακόμη και την μονοήμερη το ίδιο 
ποσό με τα μη μέλη!!! Αν οι Αθηναίοι, 

4500 χιλ., τους ζητούσαν δωρεάν διή-
μερη, όπως είχαν και εκείνοι το δικαί-
ωμα, τι θα τους απαντούσαν; Θα τους 
πήγαιναν;

Απέρριψαν, χωρίς να μου δώσουν κα-
μία εξήγηση, όλες τις πρωτοκολλημένες 
αιτήσεις μου με τις οποίες τους ζητούσα:

Διαβάστε και θυμηθείτε: Να μη στέλ-
νουν σταυρωμένα ψηφοδέλτια με τους  
εαυτούς τους, ακόμα και στους υποψή-
φιους Συμβούλους τους, που εξευτελί-
ζουν την ελεύθερη και δημοκρατική επι-
λογή των συναδέλφων μας.

Τους ζήτησα, να μετρώνται οι σταυροί 
των υποψηφίων Συμβούλων και όχι, 
όπως μέχρι τώρα γίνεται, οι «θιασώτες 
της νομιμότητας» να προκαθορίζουν 
και να  εκλέγουν τους εαυτούς τους, με 
εξαφανισμένη την εφορευτική, παρά 
τον νόμο και το καταστατικό!!!

Τους ζήτησα, να δίνονται με αυστηρά 
κριτήρια, 300 ευρώ τον χρόνο σε 100 
ΑΜΕΑ συναδέλφους μας, ή προστατευ-
όμενα μέλη τους, αφού τα χρήματα για 
τον ιερό αυτό σκοπό υπάρχουν, και όχι 
να καταναλώνονται για ανούσιες, περιτ-
τές και δαπανηρότατες περατζάδες στις 
περιφέρειες για κομματικές αντιπαρα-
θέσεις, με στόχο τα ψηφουλάκια, που 
προκαλούν οργή, αγανάκτηση και απο-
στροφή στους συναδέλφους.

Τους ζήτησα στα ψηφοδέλτια να μπαί-
νουν μέχρι 50 υποψήφιοι ή να συμφω-
νήσουμε ΟΛΟΙ για ΕΝΙΑΙΟ ΨΗΦΟΔΕΛ-
ΤΙΟ.

Φωνή βοώντος εν τη ερήμω…
Θυμηθείτε την ιστορία των αναδρο-

μικών: Μετά την απόφαση του ΣτΕ το 
2015, προσέλαβαν τρεις υπαλλήλους, 
δήθεν λόγω μεγάλου φόρτου εργασίας 
στην παραλαβή των προσφυγών, τους 
οποίους διατηρούν και μέχρι σήμε-

ρα, με ετήσιες, αθροιστικά και για τους 
τρεις αμοιβές τους, 20.000 ευρώ από 
τις εισφορές σας, που μάλιστα για ΨΗ-
ΦΟΥΛΑΚΙΑ τους δύο από αυτούς, τους 
βάζουν και στο ψηφοδέλτιό τους υποψή-
φιους!!!

Υποσχέθηκαν ότι θα φάμε με χρυσά 
κουτάλια…

Σήμερα –πέντε χρόνια μετά- που βρι-
σκόμαστε;  Άνθρακας ο θησαυρός. 
Χωρίς ντροπή μας προετοιμάζουν ότι η 
αναμενόμενη επιστροφή «ολίγων μόνο 
αναδρομικών και με δόσεις» είναι τε-
ράστια επιτυχία τους!!!

Απέτυχαν στα πάντα παταγωδώς…
Το αποκορύφωμα όμως της απόλυτης 

απαξίωσής τους για 10.000 χιλ. συνα-
δέλφους μας, το φανέρωσαν με το πρα-
ξικόπημα που έκαμαν συνωμοτικά, 
στήνοντας μια εκλογική απάτη, για να 
πάρουν τις εκλογές!!!

Διαβάστε: Κρυφά απ΄ όλο το υπόλοιπο 
Συμβούλιο, για δύο χρόνια, μεθόδευσαν 
και εκπόνησαν σχέδιο που θα απέκλειε 
από τις εκλογές τουλάχιστον 10.000 χιλ. 
συναδέλφους και θα ψήφιζαν περίπου 
2.000 σε ΔΕΚΑ ΜΟΝΟ ΠΟΛΕΙΣ ΜΕ 
ΚΑΛΠΗ!!! Ένα μήνα πριν από την Γεν. 
Συνέλευση, που την έκαμαν πέρα για 
πέρα με παράνομο τρόπο, μας παρου-
σίασαν γνωμοδότηση Δικηγόρου, στον 
οποίο απευθύνθηκαν κρυφά από εμάς, 
με την οποία, αποκλείοντας 10.000 χιλ. 
συναδέλφους από το ιερό δικαίωμα 
της ψήφου τους, έστελναν εκεί που 
«ήθελαν εκείνοι» 2000 χιλ. συναδέλ-
φους να ψηφίσουν!!! Τους δώσαμε δύο 
γνωμοδοτήσεις επιφανών εργατολό-
γων, συγγραφέων του Συνδικαλιστικού 
και Σωματειακού Δικαίου, που όλοι οι 
Δικηγόροι και Εργατολόγοι τους συμ-
βουλεύονται, που υποδείκνυαν την 

ΕΠΙΣΤΟΛΙΚΗ ΨΗΦΟ. Τίποτε!!! Τους 
παρουσιάσαμε τις εκλογές που έγιναν 
στον Ο.Τ.Ε. 35.000 συνταξιούχων με 
ΕΠΙΣΤΟΛΙΚΗ ΨΗΦΟ κατά τρόπο άψο-
γο. Τίποτε!!! Αμετακίνητοι στο έγκλημά 
τους!!!

Κανένα έγκλημα όμως δεν είναι τέ-
λειο και σαν από μηχανής θεός εμφα-
νίστηκε ο ΚΟΡΩΝΟΪΟΣ ως η ρομφαία 
της δικαιοσύνης, της κάθαρσης και του 
Νόμου, των παραγκωνισμένων 10.000 
χιλ. συναδέλφων μας, και σταμάτησε 
την εκλογική απάτη των ανεύθυνων και 
καιροσκόπων. Με υποκρισία και Φαρισ-
σαϊσμό τώρα μας λένε ότι ΜΕΡΙΜΝΗΣΑΝ 
εκείνοι για να προστατεύσουν τους συ-
ναδέλφους μας από τον συγχρωτισμό 
στους κλειστούς χώρους, για να μη αρ-
ρωστήσουν!!!

Δεν γίνονται όμως πιστευτοί. Τους 
πήραμε ΟΛΟΙ χαμπάρι και τους λέμε:

Να σταματήσουν εδώ την καταχθόνια 
αυτή τακτική τους και να μη διανοηθούν 
να στερήσουν ξανά το ιερό δικαίωμα της 
ψήφου μας, γιατί, οι πληροφορίες μας 
λένε, πολλοί συνάδελφοι, αηδιασμένοι, 
θα ζητήσουν την διαγραφή τους από τον 
Σύλλογο!!! Τότε θα είναι οι αποκλειστι-
κά υπεύθυνοι για την διάλυσή του…  
Ας καθήσουν μετά να κοιτάζονται μεταξύ 
τους, να αλληλοκατηγορούνται, και να 
αναπαύονται στα ερείπια που εκείνοι δη-
μιούργησαν…

Ακόμα: Αν αρρωστήσει κανείς μας, στις 
«ΚΑΛΠΕΣ ΤΟΥΣ», που θα κρυφτούν; 
Ελπίζω ότι θα σκεφτούν και θα σταμα-
τήσουν τον ολισθηρό δρόμο που βάδι-
ζαν, για το καλό ΟΛΩΝ ΜΑΣ. Αν δεν το 
κάνουν; Τότε ΟΛΑ θα ειπωθούν με το 
όνομά τους εκτενέστερα για να αποκα-
τασταθεί η τάξη από πιο «ειδικούς και 
αρμόδιους»…

«ΣΚΕΨΕΙΣ ΚΑΙ ΝΟΟΤΡΟΠΙΑ 
ΠΡΑΞΙΚΟΠΗΜΑΤΙΩΝ» 

Σαν από μηχανής Θεός ο Κορωνοϊός ξεσκέπασε και ανέτρεψε την εκλογική απάτη, 
με τον αποκλεισμό 10.000 χιλ. συναδέλφων μας, που είχαν στήσει και μεθοδεύσει 

για να πάρουν τις εκλογές, οι «θιασώτες της νομιμότητας»….

Γράφει ο Γεράσιμος Ζηνεμπής • Μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου • Τηλ. 6946536767 – 2103847811
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Συναδέλφισσες και Συνάδελφοι
Μετά την πρόσφατη υγειονο-

μική καταιγίδα και την καρα-
ντίνα των τριών μηνών, διαπι-
στώνω με μεγάλη χαρά ότι η 
μεγάλη οικογένεια των ταχυ-
δρομικών συνεχίζει στο δρόμο 
της ζωής χωρίς απώλειες από 
τον κορωνοϊό.

Στην εφημερίδα του Σωμα-
τείου μας μηνός Φεβρουαρίου 
δημοσιεύθηκαν αποσπάσμα-
τα της ομιλίας μου στη Γ.Σ. της 
20.2.2020 λόγω μη παραχώρη-
σης του απαιτούμενου χώρου 
από τον Πρόεδρο, με αποτέλε-
σμα να μην αναπτύξω ολοκλη-
ρωμένα τις απόψεις μου.

Σε ένα μη επαγγελματικό Σω-
ματείο όπως το δικό μας, οι λει-
τουργίες πρέπει να στηρίζονται 
στην αμοιβαία κατανόηση, εκτί-
μηση, σεβασμό, στις ομόθυμες 
και ανιδιοτελείς διαδικασίες και 
όλοι μαζί να αγωνιζόμαστε για 
το συμφέρον των συναδέλφων.

Το Προεδρείο του Σωματείου, 
επειδή δεν πιστεύει σ’ αυτά, με 
μια αχαρακτήριστη και κατάπτυ-
στη ανακοίνωση με ημερομηνία 
14.2.2020 και τίτλο «ΕΚΛΟΓΕΣ 
ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ» υπογράφο-
ντας για το Δ.Σ., χωρίς να έχει 

συζητηθεί στο Δ.Σ., επιδίδεται 
σε μια ανελέητη προσπάθεια 
κατασυκοφάντησής μου κά-
νοντας το άσπρο … κόκκινο. 
Επειδή τους έχει πιάσει πανικός 
από τον «φόβο» απώλειας της 
καρέκλας τους έχουν επιδοθεί 
στη διασπορά ψευδών ειδήσε-
ων και συκοφαντιών. Είναι σε 
όλους γνωστό ότι όσα συζητού-
νται στο Δ.Σ. μαγνητοφωνού-
νται με ευθύνη του Γ.Γ., εν συ-
νεχεία απομαγνητοφωνούνται 
και καταχωρούνται στα βιβλία 
των πρακτικών. Από την ανά-
γνωση των επίσημων πρακτι-
κών του Δ.Σ. της 18.9.2018, τα 
οποία είναι στη διάθεση όλων, 
δεν έχει καταγραφεί καμία φρά-
ση που να λέει ότι ο Θωμόπου-
λος πρότεινε για δικηγόρο του 
Σωματείου τον Βερβεσό. Τότε 
ήταν  Γ.Γ. ο Γ. Πεπόνης (σημε-
ρινός «συντάκτης» της κόκκινης 
ανακοίνωσης).

Άρα έχουμε άλλη μια φορά ψέ-
ματα. Μεγάλη σχολή ο ΣΥΡΙΖΑ.

Στόχος της ενέργειας αυτής εί-
ναι να σας πουν ότι αφού ο Θω-
μόπουλος πρότεινε τον Βερβε-
σό για δικηγόρο του Σωματείου, 
τώρα γιατί δεν δέχεται την γνώ-
μη του για εκλογές με κάλπη;

Από την 15.5.2019 η παρά-
ταξή μου και εγώ προσωπικά, 
ζητούσαμε συνεχώς σε κάθε 
συμβούλιο να μπει θέμα εκλο-
γικών διαδικασιών. Επειδή 
όμως άλλα είχαν στο μυαλό 
τους (δηλ. το πραξικόπημα) 
μας αγνοούσαν επιδεικτικά και 
τελικά στο Δ.Σ. της 9.1.2020 
μας ανακοίνωσαν τις αποφά-
σεις τους, εκλογές με κάλπη σε 
11 πόλεις της χώρας, με αιτιο-
λογία του Ν. 4331/15 και την 
αγωγή Συναδέλφου. Σχετικά 
με την αγωγή, κατά διαστήματα 
μας έλεγαν ότι δικάστηκε τον 
Ιανουάριο του 2019, άρα ήταν 
θέμα χρόνου να εκδοθεί από-
φαση. Η αλήθεια όμως ήταν 
άλλη. Τον Ιανουάριο του 2019 
που ήταν να συζητηθεί η αγω-
γή δεν παρέστησαν οι δικηγό-
ροι των διαδίκων και η δίκη 
ανεβλήθη. Ξέρετε πότε εκδικά-
στηκε; Στις 20.2.2020 ημέρα της 
Γ.Σ. του Σωματείου. Και ερωτώ: 
Γνώριζε το προεδρείο για την 
πορεία της αγωγής και μας πα-
ραπλανούσε ή δολίως απέκρυ-
πτε την αλήθεια; Ανεξάρτητα 
απ’ όλα αυτά προκύπτει αβία-
στα ότι επί μήνες σχεδίαζαν να 
κάνουν εκλογές της αρπαχτής, 

να στήσουν ένα εκλογικό πρα-
ξικόπημα που όμοιό του δεν 
είχαν φανταστεί ούτε τα πιο αρ-
ρωστημένα μυαλά. Μπορεί κά-
ποιος να σκεφθεί γιατί στήνεις 
μηχανισμό να ψηφίσουν 1.500 
- 2.000 μέλη, γιατί περί άθλιου 
μηχανισμού πρόκειται, όταν 
έχεις 12.000.

Φοβάσαι να εκτεθείς στην κρίση 
όλων των συναδέλφων και προ-
τιμάς μόνο τους οργανωμένους 
στο ΣΥΡΙΖΑ και τους συν αυτώ;

Για να τελειώνουμε όμως 
με αυτές τις αθλιότητες, είμαι 
υποχρεωμένος να απευθυν-
θώ σε όλους σας και να σας 
διαβεβαιώσω ότι η παράταξή 
μου και εγώ προσωπικά δεν 
θα επιτρέψουμε να γίνουν οι 
εκλογές, όπως τις οραματίστη-
καν οι νοσηροί εγκέφαλοι. Οι 
εκλογές θα γίνουν σύμφωνα 
με τις διατάξεις του καταστατι-
κού που είναι εναρμονισμένο 
με τον ν. 1264/82 από το 2004 
καθώς και με την εφαρμογή 
των νέων τεχνολογιών. Θα 
διασφαλίσουμε τις εκλογές με 
κάθε νόμιμη διαδικασία, αν 
και πολύ φοβάμαι ότι η ημέρα 
των εκλογών δεν φαίνεται στον 
ορίζοντα. 

Η δικαστική απόφαση διορι-
σμού - παράταση της θητείας 
του Δ.Σ. δεν επιτρέπει εκλογές 
πριν την 21.9.2020.

Με την έλευση του χειμώνα 
και για μη διασπορά του ιού 
υπάρχει ενδεχόμενο η πολιτεία 
να «μεριμνήσει» για εμάς τους 
συνταξιούχους, οπότε… 
Συναδέλφισσες και Συνάδελφοι

Σε όλη μου τη ζωή, τα χρόνια 
της Υπηρεσίας μου στα ΕΛΤΑ 
και στο συνδικάτο πορεύτη-
κα με αξιοπρέπεια, ευπρέπεια, 
ήθος και εντιμότητα. Έτσι πο-
ρεύομαι και σήμερα στο Σωμα-
τείο μας. Προσπάθησα να κάνω 
όσο ήταν ανθρωπίνως δυνατόν, 
φίλους και το πέτυχα. Κανένας 
αήθης κομματικός εγκάθετος 
δεν μπορεί να με πλήξει. Πι-
στεύω στη λαϊκή ρήση που 
λέει: Ο κλέφτης και ο ψεύτης 
τον πρώτο χρόνο χαίρονται.

Εύχομαι καλό καλοκαίρι και 
υγεία σε όλους. Ξεκουραστεί-
τε ψυχικά και σωματικά για να 
αντέξουμε τις δυσκολίες των 
επόμενων του καλοκαιριού μη-
νών, οι οποίοι σύμφωνα με τις 
εκτιμήσεις των ειδικών θα είναι 
πολύ δύσκολοι.

Ο Θεός μαζί σας

Από την αρχή πρέπει να πω 
ότι τα «Ενωτικό»  ψηφο-

δέλτιο -  σαν Διοίκηση -  πορεύ-
τηκε σωστά και είχαμε πάντοτε 
μια έγκυρη και άμεση ενημέ-
ρωση ως προς τα όσα διαχειρί-
στηκε. Επιβάλλεται λοιπόν, γι’ 
άλλη μια φορά να το στηρίξου-
με με την ψήφο μας στις επερ-
χόμενες εκλογές. 

Κλείνοντας οριστικά την αντι-
παράθεσή μου με την ΔΑΚΕ 
του χώρου μας, πρέπει να ομο-
λογήσω πως ειλικρινά περίμε-
να να διεξαχθεί ένας διάλογος 

χρήσιμος χωρίς χαρακτηρι-
σμούς, ώστε να προκύψουν 
επωφελή συμπεράσματα. Δυ-
στυχώς ο διάλογος ξεστράτισε 
και οδήγησε σε απαράδεκτες 
αντιπαραθέσεις. Βασικό λά-
θος της άλλης μεριάς ήταν ότι 
χωρίς να με ξέρουν -  όπως οι 
ίδιοι δήλωσαν -  με κατέταξαν 
σε κομματική παράταξη και σε 
ρόλο καθοδηγητή. Με χαρα-
κτήρισαν μάλιστα και θιασώτη 
των Σοβιέτ. 

Αυτή τους η αναφορά οδήγη-
σε τη μνήμη μου πολλά χρό-
νια πίσω -  τότε που έγραφα σε 
ημερήσια εφημερίδα - και θυ-
μήθηκα τον αγώνα που έκανα 

υπερασπιζόμενος τους ρώσους 
συγγραφείς που είχαν πέσει στη 
δυσμένεια του καθεστώτος (Σολ-
τσενίτσιν -  Πάστερνακ και τελευ-
ταία ο Σολόχωφ). Έγραφα συ-
γκεκριμένα «Ένα καθεστώς που 
δεν εμπιστεύεται την πνευματική 
ελευθερία των πολιτών του, εί-
ναι καταδικασμένο να καταρρεύ-
σει στο διάβα του χρόνου». 

Αν ήμουν οργανωμένος σε 
κάποιον κομματικό χώρο, θα 
το έλεγα ευθαρσώς. Η κομμα-
τική ένταξη δεν είναι ταμπού, 
ούτε αποτελεί μομφή, αλλά 
τιμά αυτόν που την αποφασίζει. 
Τον καταξιώνει σαν κοινωνικό 
άτομο που θέλει να βοηθήσει 

ενεργά μια πολιτική προσπά-
θεια που τον εκφράζει. 

Εδώ σταματά οριστικά η αντι-
παράθεσή μου με τη ΔΑΚΕ του 
χώρου μας. Οι συνάδελφοι που 
διάβασαν τα διατρέξαντα, έχουν 
σχηματίσει γνώμη, κι αυτό είναι 
θετικό για την παραπέρα πορεία 
του Συλλόγου μας. 

Τα όσα ζήσαμε σαν κοινωνία 
τον τελευταίο καιρό -  και εξα-
κολουθούμε να ζούμε -  με 
την πανδημία που σκόρπισε σ’ 
όλη την ανθρωπότητα ένας ιός, 
ας αποτελέσουν παράδειγμα 
-  κίνητρο για μια νέα συμπερι-
φορά, που τόσο μας είναι ανα-
γκαία για να συνεργαστούμε 

και να επιζήσουμε. Σοφά είναι 
τα λόγια του Μαγιακόφσκη που 
μένουν χαραγμένα στη μνήμη 
μας για πάντα: «Και τον ουρανό 
που ξεχνά μεσ’ στις κάπνες να 
μείνει γαλάζιος και τα σύννεφα 
που μοιάζουν πρόσφυγες ντυ-
μένοι στα κουρέλια, θ’ αγκα-
λιάσω με τον έρωτά μου τον 
στερνό. Θα σκεπάσω με χαρά 
τα ουρλιαχτά των ορδών πού-
χουν ξεχάσει τη γλύκα του σπι-
τιού. Άνθρωποι ακούστε:  Βγήτε 
από τα χαρακώματα του εαυτού 
σας, το χρειάζεται η ζωή».

Αν όλοι συνειδητοποιήσουμε 
αυτήν την ανάγκη, σίγουρα ο 
κόσμος θα γίνει καλύτερος.

Τοποθέτηση του Μέλους του Δ.Σ.
και Προέδρου της ΔΑΚΕ Νίκου Θωμοπουλου 

Άλλη μια φορά ναι στο Ενωτικό
Του Απόστ. Βουραζανίδη

Απόψεις & Σχόλια
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Η Ταχυδρομική Υπη-
ρεσία ξεκίνησε στη 
χώρα μας με καλούς 

οιωνούς, αφού κάλυπτε μια 
κοινωνική ανάγκη που εξασφά-
λιζε - κατά κύριο λόγο - την αν-
θρώπινη επικοινωνία, απόλυτα 
αναγκαία για το οργανωμένο 
κράτος. Αρχικά ήταν τρισυπό-
στατη (ταχυδρομείο - τηλεγρα-
φείο - τηλεφωνείο) (ΤΤΤ). 

Από τα πρώτα χρόνια λει-
τουργίας της, μ’ αυτήν την 
μορφή, οι εργαζόμενοι ορ-
γανώθηκαν συνδικαλιστικά 
κι αποτέλεσαν υπόδειγμα για 
πολλούς άλλους. Οι αναφορές 
στα ξένα έντυπα μέσα, ήσαν 
συχνές και εγκωμιαστικές για 
τους τριατατικούς, καθώς μου 
έλεγε ο Μιχάλης Μαθιουδά-
κης, αξέχαστος φίλος και συ-
νάδελφος, που είχε επαφή μ’ 
αυτά τα έντυπα, όντας ο ίδιος 
στον τομέα δημοσίων σχέσεων 
και λόγω της γλωσσομάθειάς 
του. 

Αυτή η αγωνιστικότητα εκ-
φράστηκε, με έντονα πατρι-
ωτικό τρόπο, τον Απρίλη του 
1942, όταν πρώτοι μέσα στην 
τότε κατεχόμενη από τους Ναζί 
Ευρώπη, κήρυξαν Γενική απερ-
γία καταγγέλλοντας την εφιαλ-
τική κατάσταση που βίωναν. 
Η αγωνιστικότητά τους δεν 
κάμφθηκε ούτε από τα σκληρά 
μέτρα που οδήγησαν ακόμα 
και σε εκτελέσεις. Το φρόνημά 
τους εμψύχωσε τους σκλαβω-
μένους κι άρχισε να διαγρά-
φεται ένας γενικός ξεσηκωμός 
μέσα από την Αντίσταση, σ’ 
όλες τις χώρες της Ευρώπης. 

Μετά την Κατοχή, όταν η 
χώρα μετρούσε τα θύματα και 
τις πληγές της, αρχίζει μια νέα 
δοκιμασία για τους τριατατι-
κούς, που σκοπό είχε να τους 
διασπάσει και  να τους αποδυ-
ναμώσει συνδικαλιστικά. Οι 
«καλοθελητές», που εκπρο-
σωπούσαν το μεγάλο κεφά-
λαιο βλέπουν σαν ευκαιρία τη 
δημιουργία ενός νέου Οργανι-
σμού, αποσπώντας τα δύο Τ.Τ. 
(τηλέφωνα - τηλέγραφος), για 
τα οποία διαγράφονταν μια νέα 
αναπτυξιακή και φυσικά οικο-
νομική προοπτική. Ιδρύουν 
με απλά διατάγματα, τον νέο 
Οργανισμό, τον επανδρώνουν 
με τριατατικούς, κι αφήνουν 
στη Δημόσια Υπηρεσία μόνο 
το ταχυδρομείο να διακινεί τα 
«γράμματα» - όπως αποκαλεί 
ο λαός τις επιστολές. 

Το αντικείμενο βέβαια αυτό 
ήταν και είναι το πιο σημαντικό 
στις ανθρώπινες σχέσεις, αφού 
έχει και συναισθηματική αξία.
Δεν είχε όμως την οικονομική 
προοπτική του νέου Οργα-
νισμού που εξελίχτηκε, στην 
πορεία του, στον παντοδύναμο 
ΟΤΕ, απόλυτα κυρίαρχο στις 
επικοινωνίες. 

Εμείς που ζήσαμε σαν παι-
διά τα πρώτα χρόνια μετά την 
Γερμανική κατοχή, κουβαλάμε 
αναμνήσεις για το Ταχυδρο-
μείο που μας γεμίζουν αισθή-
ματα για τους ανθρώπους και 
τον τόπο. Ποιος μπορεί να 
ξεχάσει το γράμμα στην πο-
νεμένη μάνα, το γράμμα του 
ξενιτεμένου, της αγαπημένης, 
του αδελφού, που βρίσκονται 
μακριά. Ο κόσμος δεν είχε 
άλλον τρόπο επικοινωνία στα 
χρόνια που ακολούθησαν. Τα 

τηλέφωνα περιορισμένα. Τα 
τηλεγραφήματα ολιγόλογα 
και ακριβά. Έτσι κυριαρχεί η 
αλληλογραφία «αδιαλείπτως» 
καθώς σημειώνει ο Σεφέρης. 
Εξάλλου υπάρχει και μια άλλη 
σημαντική παράδοση. Ο Από-
στολος Παύλος, τις επιστολές 
θα επιλέξει για να διαδώσει 
ανά τον κόσμο τον Χριστιανι-
σμό. Το ίδιο κάνουν στις μετα-
ξύ τους σχέσεις, ο Μαρξ κι ο 
Έγκελς για να ενισχύσουν την 
ιδεολογία τους που αναπτύ-
χθηκε. Ας μη λησμονούμε ακό-

μα και την «Επιστολική»  λογο-
τεχνία σ’ ολόκληρο τον κόσμο. 
Τα γράμματα του Παλαμά στη 
Ραχήλ, του Καζαντζάκη στη 
Γαλάτεια, του Καριωτάκη στην 
Πολυδούρη και αντίστροφα, 
δημιούργησαν έναν θησαυρό 
τον οποίον διέσωσε το ταχυ-
δρομείο.

Αυτή η ανθρώπινη ευδαι-
μονία δυστυχώς έχει χαθεί 
μια για πάντα. Μας την έχουν 
ισοπεδώσει τα ΤΗΛΕ, ψυχρά 
κι απόμακρα χωρίς αισθήματα 
και φαντασία, πολλές φορές 
μάλιστα και επικίνδυνα για 
τους νέους.

Μαζί μ’όλα αυτά, έρχεται 
σήμερα το κράτος κι αντί να 
βοηθήσει τον ΕΛΤΑ να κρα-
τηθεί στα πόδια του και ν’α-
ναπτυχθεί, ετοιμάζεται να τον 
«ξεφορτωθεί» γιατί τον βρί-
σκει «ζημιογόνο. Αν πράγματι 
ήθελαν,  μπορούσαν να τον 

κάνουν ακόμα και ανταγωνι-
στικό, ενσωματώνοντας το 
«Ταχυδρομικό Ταμιευτήριο» 
με τις χιλιάδες των καταθετών 
και τα ασφαλή δάνεια, αφού 
αφορούσαν κυρίως δημοσίους 
υπαλλήλους. Και όχι να το πα-
ραχωρήσουν σε μια τράπεζα 
χωρίς κανένα κοινωνικό  όφε-
λος. Αν ήθελαν να σώσουν τον 
ΕΛΤΑ, μπορούσαν ακόμα να 
βάλουν όρους στις διάφορες 
κούριερ που ξεφύτρωσαν σαν 
τα μανιτάρια. 

Δυστυχώς η οικονομική πο-

λιτική έγινε δέσμια των ξένων 
συμφερόντων και οδήγησε τη 
χώρα σε δύσκολες ατραπούς. 
Τα μόνα κύρια έσοδα του κρά-
τους, η αβάστακτη φορολογία 
των πολιτών, από το εισόδη-
μα και την κατοικία. Οι ξένοι 
«επενδυτές»,  στους οποίους 
συχνά αναφέρονται, είναι ένα 
παραμύθι που δεν έχει ούτε 
δύο πρόσωπα, αφού το ένα το 
έφαγε «ο λύκος» πριν αρχίσει 
καν η αφήγηση. Όλοι ξέρου-
με πως το κεφάλαιο δεν έχει  
πατρίδα. Καταβροχθίζει τον 
πλούτο της κάθε χώρας που το 
προσκαλεί. Το βλέπουμε στο 
Δ.Ν.Τ. (Διεθνές Νομισματικό 
Ταμείο) που εναγκαλίζεται την 
παγκόσμια ζήτηση. 

Έτσι στερούν από το λαό και 
πάνε να το εξαφανίσουν, το 
κομμάτι της ψυχής του που εύ-
ρισκε αναπαμό κι ελπίδα, στο 
διάβασμα μιας επιστολής. Σή-

μερα τρέμει η ψυχή μας όταν 
αντικρίζουμε έναν φάκελο 
στην πόρτα του σπιτιού μας. Η 
λαχτάρα της προσδοκίας και 
της χαράς, έγινε τρόμος και 
αγωνία για το τι θα διαβάσου-
με, ανοίγοντας τον φάκελο.

Τα «Ταχυδρομικά Γραφεία» 
κλείνουν το ένα μετά το άλλο 
χωρίς να ακούγονται οι δια-
μαρτυρίες του κόσμου. Την 
ίδια τύχη είχε και το Γραφείο 
των Βασιλικών από τα πιο πα-
λιά της περιοχής. Το μόνο που 
φρόντισαν οι συμβουλάτορες, 
αφού καταρράκωσαν την αξι-
οπιστία του Οργανισμού, ήταν 
να τον κάνουν και «πάροχο» 
ηλεκτρικού ρεύματος, γνωρί-
ζοντας εκ των προτέρων ότι 
τον οδηγούν, κάτω από τις ση-
μερινές οικονομικές συνθήκες, 
στην «Ηλεκτροπληξία», αφού 
δεν μπορεί να σταθεί ανταγω-
νιστικά σ’αυτόν τον χώρο.

Γράφοντας αυτό το κείμενο 
ήρθαν στη μνήμη μου τα λόγια 
του συναδέλφου και καλού 
φίλου του Χρήστου του Φλέ-
σα από μια τηλεφωνική επα-
φή που είχαμε λίγο πριν φύγει 
από την ζωή: «Από τη στιγμή  
που το ταχυδρομείο έπαψε 
να είναι «Δημόσια Υπηρεσία» 
το μέλλον διαγράφεται ζο-
φερό». Και φαίνεται πως είχε 
απόλυτα δίκιο. Ο οικονομικός 
ανταγωνισμός και οι κάθε εί-
δους μεσάζοντες, ισοπέδωσαν 
την ανθρώπινη αξία της πνευ-
ματικής επαφής που καλλιερ-
γούσαν οι επιστολές. 

Τα λόγια του Μακρυγιάννη 
όπως πάντα, επίκαιρα και δι-
δαχτικά: «Καημένη πατρίδα, 
δεν έχουν τελειωμό τα βάσανά 
σου». 

ΕΛΛΗΝΊΚΑ ΤΑΧΥΔΡΌΜΕΊΑ ΕΛ-ΤΑ 
Η κρίση και η διαχείριση

Του Απόστ. Βουραζανίδη

Ποιος μπορεί να ξεχάσει το γράμμα
στην πονεμένη μάνα, το γράμμα του 

ξενιτεμένου, της αγαπημένης,
του αδελφού, που βρίσκονται μακριά.
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ΑΠΟΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ 

Ο Λουκάς Γεράρδος έφυγε 
στις 13 Μαρτίου.
Το θλιβερό νέο μου το μετέφε-
ρε ο κοινός μας φίλος Γιώργος 
Γεωργιόπουλος.
Πριν από 42 χρόνια, το 1978, 
γνώρισα μέσα στο Κέντρο 
Διαλογής Αθηνών (Κ.Δ.Α.) 
των ΕΛΤΑ όπου εργαζόμουν 
έναν συνάδελφο, τον Λουκά. 
Σε εντυπωσίαζε το ευγενικό, 
γελαστό και ερευνητικό του 
βλέμμα. Θαύμαζες τη λεβεντιά 
και την περηφάνειά του.
Συζητώντας μαζί του, διαπι-
στώσαμε γρήγορα και οι δύο 
ότι είχαμε πολλά κοινά στοι-
χεία, με πρώτο ότι ήμασταν 
σύντροφοι. Ο Λουκάς είχε 
μαρξιστική παιδεία και μοναδι-
κή πολιτική σκέψη.  
Δεν ήταν, όμως, κάποιος «θε-
ωρητικός» της πολιτικής. Από 
μικρός είχε ριχτεί στη βιοπά-
λη και μάλιστα στη «Δυτική 
Όχθη» όπως συνήθιζε να λέει. 
Κι αργότερα, όταν έπρεπε να 
σπουδάσουν τα παιδιά του, 
ακόμα περισσότερη δουλειά! 
Παράλληλα με τη δουλειά, 
σπούδαζε, συμμετείχε σε 
συνδικαλιστές και πολιτικές 
πρωτοβουλίες στη 10ετία του 
1970.
Αυτές οι πρωτοβουλίες ήταν 
που μας έφεραν ακόμα πιο 
κοντά.
Συνδημιουργήσαμε το 1980 
με πάρα πολλούς συντρόφους 
στα ΕΛΤΑ την παράταξη Συν-
δικαλιστική Κίνηση Αλλαγής 
– ΣΚΑ, αργότερα ΠΑΣΚΕ που 
έπαιξε και παίζει καταλυτικό 
ρόλο στα συνδικαλιστικά-πο-
λιτικά πράγματα της χώρας.
Η επόμενη μέρα της πολιτι-
κής αλλαγής το ’81 μας βρή-
κε να συνδιαμορφώνουμε σε 
διάφορες ομάδες δουλειάς 
κείμενα, προτάσεις, κανονι-
σμούς εργασίας, συλλογικές 
συμβάσεις, να θέτουμε μισθο-
λογικούς και κοινωνικο-ασφα-

λιστικούς στόχους, να διευ-
ρύνουμε τους δημοκρατικούς 
θεσμούς. Ξενύχτια, συλλογική 
προσπάθεια, αγώνας για την 
επίτευξη των στόχων.
Τεράστιες κατακτήσεις εκείνης 
της εποχής έφεραν τη σφραγί-
δα του μέσα από μια πρωτό-
γνωρη πολιτική σύνθεσης που 
ακολουθούσε.
Το 1985 συνιδρύσαμε με εκα-
τοντάδες συντρόφους την 
παράταξη Σοσιαλιστική Συνδι-
καλιστική Εργατοϋπαλληλική 
Κίνηση ΣΣΕΚ. Νέοι αγώνες, 
νέες αντιπαραθέσεις, επεξερ-
γασία προτάσεων και θέσεων, 
πάρα πολλά ιδεολογικο-πο-
λιτικά κείμενα και μοναδική 
συμβολή στην πορεία αυτονο-
μίας των συνδικάτων της χώ-
ρας από εργοδοσία, πολιτικά 
κόμματα και κυβερνήσεις.
Ο Λουκάς θεωρούσε τεχνητές 
τις διαχωριστικές γραμμές με-
ταξύ των συναδέλφων και το 
τόνιζε στις ομιλίες, στα κείμενά 
του και στους συναδέλφους 
όλων των συνδικαλιστικών 
παρατάξεων. Ανιδιοτελής, 
ασυμβίβαστος, συγκρουσια-
κός για τις ιδέες του, έντονα 
συναισθηματικός με τους αν-
θρώπους. 
Από το 1980 έως το 1989 ήταν 
Συνδικαλιστής   στον ΕΛ-ΤΑ. 
Πρώτα στο ΔΣ. του Συλλόγου 
εσωτερικής εκμετάλλευσης, 
στο ΔΣ. της Ομοσπονδίας ΕΛ-
ΤΑ και επί σειρά ετών πρόε-
δρος του κλάδου  I  Αθήνας.  
Μέγας συνδικαλιστής και  δυ-
ναμικός υπερασπιστής των δι-
καιωμάτων  των εργαζόμενων.
Ο Λουκάς Γεράρδος άφησε το 
προσωπικό του αποτύπωμα 
τόσο στο συνδικαλιστικό κίνη-
μα των ΕΛΤΑ, όσο και στο ίδιο 
το Ταχυδρομείο.
Το 1987-1990 διετέλεσε Αντι-
δήμαρχος Περιστερίου, της 
πόλης που μεγάλωσε και αγα-
πούσε. Στις δεκαετίες του 1990 

και 2000 υπηρέτησε τα ΕΛΤΑ  
από διευθυντικές θέσεις, συμ-
βάλλοντας στην ανάπτυξή 
τους και κέρδισε το σεβασμό 
και την αναγνώριση των συ-
ναδέλφων για τον δίκαιο και 
αποτελεσματικό τρόπο που 
ασκούσε τα καθήκοντά του.
Ιδιαίτερα μαχητικός, δεν δίστα-
ζε να «μπει μπροστά» για να 
υπερασπίσει δίκαια αιτήματα. 
Ο λόγος του ήταν συμβόλαιο. 
Δεν «πούλησε» άνθρωπο, 
ενέπνευσε πολλούς συναδέλ-
φους καθοδηγώντας τα βήμα-
τά τους.
Δεν κατάφερα να τον αποχαι-
ρετήσω, να τον συνοδεύσω 
στην τελευταία του κατοικία. 
Δέχτηκα πολλά τηλεφωνήμα-
τα, με ρωτούσαν για τον χαμό 
του Λουκά και όλοι είχαν   μια 
καλή κουβέντα γι΄αυτόν.
Οι στενοί συνεργάτες και φίλοι 
δεν μπορούμε να το δεχτού-
με, να το ξεπεράσουμε. Μόλις 
χθες, με τον Κώστα Κωτσοβί-
λη, μας κυρίευσαν οι κοινές 
μας αναμνήσεις με τον Λουκά, 
η μορφή του, το ήθος του, η 
αγωνιστικότητά του, το γέλιο 
του.
Οι σύντροφοι της ΣΣΕΚ στενο-
χωρήθηκαν ιδιαίτερα. Γνωρί-
ζουν ότι έχασαν τον Αρχηγό 
τους, που είχαν συνδέσει με 
κάποια περίοδο της νιότης 
τους.
Θερμά συλλυπητήρια και 
καλό κουράγιο στη σύντροφό 
του, Ευδοξία και στα παιδιά 
του Αγγελική, Κώστα και Βαγ-
γέλη.
Αντίο φίλε
Καλό ταξίδι σύντροφε
Αιωνία σου η μνήμη Δάσκαλε

Φίλιππος Θωμάς 

«Χάσαμε» τον Δημήτρη Ρούκο
Άλλος ένας αγαπητός συνά-
δελφος έφυγε από κοντά μας. 
Πρόκειται για τον πρόεδρο 
της Περιφερειακής Επιτροπής 

Ηπείρου Δημήτρη Ρούκος, ο 
οποίος προσέφερε σημαντικό 
έργο, το οποίο αναγνωρίστηκε 
από το σύνολο των συναδέλ-
φων.  Εργατικός, οργανωτικός, 
πρόσχαρης και κοινωνικός, 
υπήρξε υπόδειγμα συναδέλ-
φου συνταξιούχου που έβαλε 
το λιθαράκι του στην ανάπτυ-
ξη του Συλλόγου και δη της 
Επιτροπής Ηπείρου
Η Διοίκηση του Συλλόγου 
απευθύνει θερμά συλλυπητή-
ρια στη σύζυγό του Βάσω, τα 
παιδιά Βαγγέλη και Μαριλένα, 
καθώς και στο εγγονάκι του 
Κωνσταντίνο, από τον οποίο 
θα λήψει πολύ. Ο Δημήτρης 
Ρούκος δεν θα λείψει μόνο 
από τους Ηπειρώτες, αλλά και 
όλους τους

«Έφυγε» ο Σωτήρης Ανδρεό-
πουλος
Έφυγε από κοντά μας ο πολύ 
αγαπητός συνάδελφος και 
εξαιρετικός οικογενειάρχης 
Σωτήρης Ανδρεόπουλος, σε 
ηλικία 70 ετών.
Η κηδεία του έγινε δυστυχώς 
σε συνθήκες επιδημίας, την 
Δευτέρα 4/5/2020, στο Κοι-
μητήριο Μελισσίων. Στη σύ-
ζυγό του Τασία, τα παιδιά του 
Μάνο, Βιβή και Νάνσυ, θερμά 
συλλυπητήρια.
Συλλυπητήρια επίσης και στις 
αδελφές του, καθώς και τον 
αδελφό του και συνάδελφό 
μας Αποστόλη Ανδρεόπουλο.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Έφυγε ο εκλεκτός συνάδελ-
φος  Ιωάννης Δάρας από το 
Μαρτίνο Λοκρίδος. Συλλυ-
πητήρια στην οικογένεια, στη 
σύζυγο και στα τέκνα.

Η Διοίκηση του Συλλόγου 

Μέρα Μαγιού, άφησε  την 
τελευταία πνοή της η ωραία 
Κατερίνα, η εκλεκτή σύζυ-
γος του αγαπητού συναδέλ-

φου Ιωσήφ (Σήφη) Ροβυ-
θάκη. Ο χαμός της άφησε 
συντετριμμένους συγγενείς 
και φίλους που λόγω κορο-
νοϊού, δεν βρέθηκαν κοντά 
της  την ώρα του αποχαιρετι-
σμού. Μεγάλη απώλεια για 
τον καλό διευθυντή, με τη 
μειωμένη όραση, γιατί έχασε 
τη σύντροφό του αλλά και 
το λευκό μπαστούνι που τον 
καθοδηγούσε με σιγουριά.                                                                                                                               
Τα συλλυπητήρια μας. 

Γιώργος Πανταλός 
& Χρήστος Κοντός

Έφυγε από κοντά μας, στις 
16/4/2020 (Μεγάλη Πέμπτη), 
ο εκλεκτός συνάδελφος Σπύ-
ρος Μύαρης. Ο 71χρονος συ-
νάδελφος υπηρέτησε με μεγά-
λη επιτυχία στον Πειραιά, ενώ 
διετέλεσε προϊστάμενος στο 
υποκατάστημα των ΕΛΤΑ στη 
Νίκαια.
Η Διοίκηση του Συλλόγου εκ-
φράζει τα θερμά συλλυπητή-
ριά της, στη σύζυγό του Αγγε-
λική και τα παιδιά του, Ελεάνα 
και Χριστιάνα.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Ο φιλήσυχος συνάδελφος 
Πούλιος Σιζιόπηκος, από 
την ορεινή Εράτυρα Κοζάνης, 
άφησε ανοιξιάτικα τη Θεσσα-
λονίκη όπου ζούσε και ήρεμος 
αναχώρησε για την επουρά-
νια βασιλεία. Ας είναι ελαφρύ 
χώμα που τον σκεπάζει. Συλ-
λυπητήρια στην οικογένειά 
του και στο συνάδελφο συγ-
γενή του Κώστα Ράμμο. 
Χρήστος Κοντός

Μας άφησαν πρόσφατα δυο 
εκλεκτοί συνάδελφοι, ο Από-
στολος Ζαφειρόπουλος 
και ο Κυριάκος Σιφναίος. 
Θερμά συλλυπητήρια στους 
οικείους τους.

Η Διοίκηση του Συλλόγου

Κοινωνικά
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Με γνώμονα την ασφάλεια,  
υγεία των συναδέλφων 

και λαμβάνοντας υπόψη τις έντο-
νες συστάσεις του υπουργείου  
Υγείας και του Εθνικού Οργανι-
σμού Δημόσιας Υγείας (ΕΟΔΥ) για 
αποφυγή συγχρωτισμού σε κλει-
στούς χώρους που ευνοεί τη διά-
δοση του κορωνοϊού, η Διοίκηση 
ζήτησε από την Εφορευτική Επι-
τροπή την αναβολή των εκλογών. 
Η Εφορευτική Επιτροπή έκρινε, με 
τη σειρά της, επιβεβλημένη τη μη 
τέλεση των εκλογών, εν μέσω της 
πανδημίας του κορωνοϊού.

Μετά την αναβολή των εκλογών 
και ύστερα από σχετικό αίτημα 
του Συλλόγου,  το Μονομελές 
Πρωτοδικείο Αθηνών, εξέδωσε 
προσωρινή διαταγή  και όρισε 
προσωρινή Διοίκηση του Συλλό-
γου, αποτελούμενη από τα παλιά 
μέλη του Δ.Σ.

Η κατάθεση της σχετικής αίτησης 
προς το Πρωτοδικείο ήταν  ανα-
γκαία, προκειμένου να συνεχιστεί 
κανονικά η λειτουργία του Συλλό-
γου. Η θητεία του προηγούμενου 
Δ.Σ. ολοκληρώθηκε στις 25 Απρι-
λίου 2020, ωστόσο δεν υπήρχε 
διάδοχη κατάσταση, λόγω της 
αναβολής των εκλογών, οι οποίες 
ήταν προγραμματισμένες να διε-
ξαχθούν στις 30-31 Μαρτίου.

Έτσι λίγες ημέρες μετά και την 
επίσημη αναβολή των εκλογών 
και προκειμένου να αποφευχθεί 
το «σενάριο» ακυβερνησίας του 
Συλλόγου, η προηγούμενη Δι-
οίκηση απευθύνθηκε στον νομι-
κό σύμβουλο επί της εκλογικής 

διαδικασίας, Δημήτρη Βερβεσό, 
ζητώντας του να προβεί στις απαι-
τούμενες ενέργειες, ώστε να δοθεί 
από τη δικαιοσύνη, προσωρινή 
διαταγή για τον διορισμό προσω-
ρινού Δ.Σ.

Στο σχετικό έγγραφο επικοινωνί-
ας που απεστάλη στον κ.Βερβεσό, 
επισημάνθηκε μεταξύ άλλων ότι 
«δεν πρέπει να προκύψει έλλειψη 
διοίκησης στον Σύλλογο, η οποία 
εκτός των άλλων θα πρέπει να 
εκτελεί και τις κατεπείγουσες και 
απολύτως απαραίτητες εργασί-
ες για τη λειτουργία του. Κυρίως 
αυτές που αφορούν στην εκπλή-
ρωση των υποχρεώσεων έναντι 
ιδιωτών και φορέων του Δημο-
σίου  όπως: μισθοί προσωπικού, 
ενοίκια, δαπάνες ΔΕΚΟ (ηλεκτρι-
κό ρεύμα, νερό, τηλέφωνο), δα-
πάνες κοινοχρήστων, εργοδοτικές 
εισφορές, κτλ».

Κατόπιν των ενεργειών του κ. 
Βερβεσού και της κατάθεσης του 
σχετικού αιτήματος, η πρόεδρος 
του Μονομελούς Πρωτοδικείου 
Αθηνών κυρία Ηλιάνα Ζαμανίκα, 
εξέδωσε προσωρινή διαταγή, με 
την οποία διορίστηκε προσωρινό 
Διοικητικό Συμβούλιο.

Κατόπιν τούτου, την 27η Μαρτί-
ου 2020, ύστερα από πρόσκληση 
του Γιώργου Πεπόνη, με την ιδιό-
τητα του τελευταίου αιρετού προ-
έδρου του Συλλόγου, στον οποίο 
κοινοποιήθηκε ο διορισμός προ-
σωρινής Διοίκησης, από την πρό-
εδρο του Πρωτοδικείου Αθηνών 
Ζαμανίκα Ηλιάνα, συνήλθε το Δι-
οικητικό Συμβούλιο προκειμένου 

να συγκροτηθεί σε σώμα.
Μετά από μυστικές ψηφοφορίες 

εκλέχθηκαν οι σύμβουλοι με τις 
αντίστοιχες αρμοδιότητες.(βλέπε 
διπλανό πίνακα)

Η  προσωρινή διαταγή ορι-
σμού Διοίκησης ισχύει έως την 
21/9/2020, ημερομηνία κατά την 
οποία έχει οριστεί από τον δικαστή 
του Πρωτοδικείου Αθηνών Χαριά-
τη Μιχαήλ, ως χρόνος συζήτησης 
(ημέρα Δευτέρα, ώρα 09:00, στο 
ακροατήριο του Πρωτοδικείου 
Αθηνών, κτίριο 11 –αίθουσα 202) 
του εν λόγω αιτήματος. 

Συνάδελφοι,
Συναδέλφισσες

Η αναβολή των εκλογών απο-
τέλεσε μονόδρομο, καθώς 

η προστασία της υγείας σας αποτε-
λεί το πρωταρχικό μας μέλημα. Η 
εκλογική διαδικασία αποτελεί για 
μας, τη Διοίκηση του Συλλόγου, 
την έμπρακτη απόδειξη της στήρι-
ξης με την οποία μας περιβάλλε-
τε. Το Ενωτικό Ψηφοδέλτιο,  που 
ηγείται της Διοίκησης τα τελευταία 
έξι χρόνια, ανέμενε μια νέα επι-
βράβευση του πολυσχιδούς έρ-
γου που έχει παράσχει, ωστόσο ο 
κορωνοϊός ανέτρεψε τα σχέδια. 

Έστω και έτσι, στο χρόνο που 
οι δικαστικές αρχές ορίσουν τη 
διεξαγωγή των εκλογών, είμα-
στε βέβαιοι ότι μας στηρίξετε για 
μια ακόμη φορά, δίνοντάς μας 
και πάλι το χρίσμα, προκειμένου 
να οδηγήσουμε το Σύλλογο σε 
ασφαλή μονοπάτια.

ΑΝΑΒΛΗΘΗΚΑΝ ΌΊ ΕΚΛΌΓΕΣ 
Ορίστηκε προσωρινό Διοικητικό Συμβούλιο

ΤΟ ΠΡΟΣΩΡΙΝΟ
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

ΑΡΜΟΔΙΟΤΗΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ

1.	 Πεπόνη	Γεώργιο
2.	 Δόμβρο	Ιωσήφ
3.	 Γεωργιάδη	Αναστάσιο
4.	 Γεωργιόπουλο	Γεώργιο
5.	 Κουτρούλη	Ηλία
6.	 Μπακάρα	Ιωάννη
7.	 Κοντό	Χρήστο
8.	 Θωμόπουλο	Νικόλαο
9.	 Ζηνεμπή	Γεράσιμο

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΟΙ
1.	 Σιδέρη	Ελένη
2.	 Διαμαντόπουλο	Απόστολο
3.	 Ζώη	Ιωάννη
4.	 Στίνη	Σταμάτη

1.	 Πεπόνης	Γεώργιος	-	Πρόεδρος			

2.	 Δόμβρος	Ιωσήφ		-	Αντιπρόεδρος

3.	 Γεωργιάδης	Αναστάσιος 
-	Γενικός	Γραμματέας

4.	 Γεωργιόπουλος	Γιώργος 
-	Ταμίας

5.	 Κουτρούλης	Ηλίας 
-	Ειδικός	Γραμματέας

6.	 Θωμόπουλος	Νικόλαος		-	Μέλος

7.	 Κοντός	Χρήστος	-	Μέλος

8.	 Μπακάρας	Ιωάννης	-	Μέλος

9.	 Ζηνεμπής	Γεράσιμος	-	Μέλος

ΠΡΟΣΔΙΟΡΙΣΜΟΣ ΧΡΟΝΙΚΟΥ 
ΠΛΑΙΣΙΟΥ ΝΕΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ

21/9/2020	ΣΤΙΣ	09:00
ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΟ	ΑΘΗΝΩΝ
ΚΤΙΡΙΟ	11	-	ΑΙΘ.	202

Eνημέρωση
ΓΙΑ ΤΗΝ ΙΣΤΟΣΕΛΙΔΑ ΜΑΣ

ΥΓΕΙΑ ΣΕ ΟΛΟΥΣ &
ΑΠΟ ΦΘΙΝΟΠΩΡΟ ΚΑΛΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ

ΩΡΕΣ      ΗΜΕΡΕΣ

24 / 7
Πληκτρολογήστε το επίσημο σάιτ του Συλλόγου
www.psselta.gr και ενημερωθείτε άμεσα και έγκυρα!
Γράψτε αυτούσια την ηλεκτρονική διεύθυνση,
μην ψάχνετε το σάιτ του Συλλόγου 
μέσω μηχανών αναζήτησης!

Πληκτρολογήστε

www.psselta.gr 

Καλό Καλοκαίρι


